
Fialova „ukrajinská“ vláda otočila naše 
směřování zpátky do totality
19. března 2022 
v ČR, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva 

ČESKO: „Český předseda vlády tu není od toho, aby si honil své osobní triko, ale aby hájil 
české zájmy, což se evidentně neděje. České republice Fialova cesta nic pozitivního 
nepřinesla,“ říká v rozhovoru pro ParlamentníListy.cz první místopředseda Trikolory Petr 
Štěpánek. „Zapomeňte na romantické představy. Poslanci parlamentů mnoha zemí světa 
vypadají jako dokonalí pitomci, když se nechávají on-line peskovat od ukrajinského 
prezidenta, jak málo poslali na Ukrajinu zbraní, a ještě mu za to nadšeně tleskají. Peskuje je 
totiž prezident, který byl v roce 2019 zvolen s programem, že urovná situaci na Donbase i 
vztahy s Ruskem,“ přináší tak trochu jiný pohled na ukrajinského prezidenta Štěpánek.

Premiér Petr Fiala se vydal do okupovaného Kyjeva, aby vyjádřil podporu Ukrajině. Jak jeho
krok hodnotíte? 

Politika není soutěž, kdo je více svatý, ale docela prosté hájení zájmů. Přispěla Fialova cesta 
k deeskalaci vojenského konfliktu na Ukrajině? Ne. Zkrátila Fialova cesta válku? Ne. Je v našem 
zájmu, aby k nám dorazily další statisíce utečenců? Ne. Je v našem zájmu, abychom byli do války 
zataženi? Ne. Je v našem zájmu úzké partnerství s rozvrácenou zemí, kterou rozkradli její vlastní 
oligarchové? Ne. Je v našem zájmu naprostý rozvrat našich vztahů s Ruskem? Ne. Posílila Fialova 
cesta naši pozici v EU? Ne. K čemu tedy Fialova cesta byla? Fajn. Udělal si hezké osobní „píárko“ 
a psali o něm na celém světě. Jenže český předseda vlády tu není od toho, aby si honil své osobní 
triko, ale aby hájil české zájmy, což se evidentně neděje. České republice Fialova cesta nic 
pozitivního nepřinesla.
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Vláda České republiky je velmi aktivní při pomoci Ukrajině. Ukrajinským vojákům posíláme 
blíže nespecifikovaný vojenský materiál. Je to podle vás správná cesta, nebo to zvyšuje riziko 
další vojenské eskalace? 

Ne, není to správná cesta. Ano, zvyšuje to riziko další vojenské eskalace. A jsme zase u těch zájmů. 
Kdo bude z ukrajinské války nejvíce profitovat a kdo na ní nejvíce prodělá? Obchodním zájmem 
Spojených států je zpřetrhání ekonomických vazeb mezi Ruskem a západní Evropou. O to se už 
řadu let na ukrajinské šachovnici hraje. Kdo bude jediný, kdo nakonec vydělá? Ano, správně, 
Spojené státy. Kdo prodělá? Všichni ostatní. Že do Kyjeva jede polský premiér, má svoji logiku, 
protože Polsko je nejbližší evropský spojenec USA, Polsko z toho nakonec bude těžit. Česká 
republika v tomhle postavení není. A nikdy nebude.

Zapomeňte na romantické představy. Poslanci parlamentů mnoha zemí světa vypadají jako dokonalí
pitomci, když se nechávají on-line peskovat od ukrajinského prezidenta, jak málo poslali na 
Ukrajinu zbraní, a ještě mu za to nadšeně tleskají. Peskuje je totiž prezident, který byl v roce 2019 
zvolen s programem, že urovná situaci na Donbase i vztahy s Ruskem. A jaká je realita? Ne, 
nedělám si žádné iluze, že vyjednávání s Putinem by bylo jednoduché, ale té válce šlo předejít. A 
ten, kdo to mohl a měl udělat, je právě ukrajinský prezident. Stačilo naplnit již dojednané minské 
dohody.

 

Někteří se zamýšlí také nad tím, jestli přeci nemělo být NATO aktivnější a například vyslyšet 
žádost Ukrajiny o zajištění bezletové zóny nebo dodávku vojenských stíhaček. Jak to vidíte 
vy? 

Jestli tihle blázni chtějí do ukrajinského konfliktu zatáhnou i další země a rozpoutat 3. světovou 
válku, tak ať to řeknou rovnou.

V České republice se vzedmula velká vlna solidarity s válečnými běženci. Jak se nám podle 
vás daří zvládat pomoc pro tisíce uprchlíků? 

Ta vlna solidarity je obdivuhodná. Je správné pomáhat lidem v nouzi. Politici si hrají své hry a 
vedou své války, ale ten, kdo nejvíc trpí, jsou vždycky obyčejní lidé. Pomáhat válečným uprchlíkům
je naší morální povinností. Měli bychom ale umět rozlišit, kdo je opravdu válečný uprchlík a kdo 
spíše ekonomický migrant.

Nikdo dnes nedokáže odhadnout, jak dlouho bude válečný konflikt na Ukrajině trvat a jaké 
množství běženců se nakonec rozhodne zůstat v České republice. Je to podle vás spíš 
příležitost pro naši zemi, nebo v tom spatřujete nějaká rizika? 

Obojí. Náš pracovní trh potřebuje posilu, ale na druhou stranu náš sociální systém není bezedný. 
Vlna euforické pomoci časem opadne a hrozí, že kasa zůstane prázdná či poloprázdná. A vysvětlujte
to pak lidem, kteří si celý život platí sociální a zdravotní pojištění. Takže všeho s mírou a 
s rozumem.

Válka na Ukrajině však přiměla vládu k tomu, aby zasáhla proti dezinformacím a iniciovala 
vypnutí několika údajně „pro-ruských“ webů. Co si o tom myslíte? 

Myslím si o tom, že je to zcela flagrantní a naprosto neomluvitelné porušení naší Ústavy. Je to sice 
otřepaná fráze, ale její platnost je zcela neochvějná: Svoboda slova buď je, anebo není. V České 
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republice roku 2022 momentálně není. Fialova „ukrajinská“ vláda otočila směřování naší země 
zpátky do totality.

 

Lidovecký poslanec Ondřej Benešík, který obhajoval zastavení těchto webů, tvrdil, že lež není
názor, proto nemůže docházet k omezování svobody slova. Co na to říkáte? 

Říkám na to, že lidovecký poslanec Ondřej Benešík je nekonečný hlupák, prachsprostý demagog a 
politický zločinec. A polehčující okolností není ani to, že podobných hlupáků, demagogů a zločinců
má kolem sebe spoustu. Je to nekonečný trapas, když kupříkladu Saša Vondra zapomene na své 
celoživotní zásady a hájí neobhajitelné.

Boj s dezinformacemi se dokonce dostal do programového prohlášení vlády. Nejsou však tyto 
snahy namířeny proti svobodě slova? 

Společenské škody protiústavního postupu samotné vlády jsou daleko větší než jakákoli skutečná či
domnělá lež jakéhosi možná problematického webu. Navíc, kdo tu má patent na pravdu? Pan 
Benešík? Pan Fiala? Pan Vondra? Či snad profesionální manipulátoři typu Františka Vrábela, kteří si
z „boje s dezinformacemi“ udělali výnosný kšeft? Tenhle nebezpečný kašpar dokázal nedávno 
vyrobit dezinformátora i z docenta Berana, našeho nejrenomovanějšího vakcinologa.

Největší dezinformační médium v téhle zemi se jmenuje Česká televize. Pro příklady nemusíme 
chodit daleko. Stačí si zrekapitulovat poslední dva covidové roky. Anekdota – Otázka: Jaký je rozdíl
mezi dezinformací a pravdou? Odpověď: Půl roku. – to ilustruje naprosto dokonale. Českou televizi
také vypneme?

V této souvislosti se musím také zeptat na to, jak podle vás nejen válku na Ukrajině zvládají 
česká média? Plní dobře svoji roli hlídacího psa demokracie? A dokáží si v této náročné době 
zachovat svoji vyváženost a objektivitu?

To, co sledujeme, nemá se skutečným zpravodajstvím společného vůbec nic. Je to zcela 
jednostranná propagandistická emociální nálož. To, co vidíme na obrazovce, se možná stalo, možná 
také ne, možná se to stalo úplně jinak. Neříkám to proto, že chci jakkoli omlouvat válečná zvěrstva 
včetně těch ruských, ale jako otázku k zamyšlení. Válku pojatou tímto melodramatickým způsobem
totiž na našich televizních obrazovkách sledujeme poprvé v historii. Proč? Copak ty minulé války, 
ať už se odehrávaly či odehrávají kdekoli jinde, nebyly a nejsou stejně odsouzeníhodné? Společnost
jako celek se může správně rozhodovat, jen když má správné, to znamená objektivní, úplné a 
všestranné informace. Jestliže je nemá, obvykle to neskončí dobře.

A propos, když jsem sledoval ten sestřih ukrajinských válečných útrap, které Zelenský pouštěl 
americkým kongresmanům, napadlo mě, že by vůbec nebylo na škodu, kdyby také někdo pro 
americké zákonodárce vyrobil sestřih z válek, které v posledních letech vedly Spojené státy. Třeba 
z onoho „humanitárního“ bombardování Bělehradu. Válka je hnusná a zločinná vždy. Nejen tahle 
poslední.

 

AUTOR: Petr Štěpánek
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Jindřich Kulhavý: Vyvracet dezinformace je 
únavné a potřebné
19. března 2022 
v ČR, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva, Slovensko, Svět, ZDRAVÍ & COVID 

Bojujeme s množstvím dezinformací, kterými nás výjimečně intenzivně zásobují 
mainstreamová média. Přiznáváme, že je to únavné, protože proti nám stojí i proliberální poskoci 
a sluhové mainstreamu, kteří mu mají krýt záda a dehonestovat jakýkoliv názor, který jde proti 
proudu. Nynější vláda si navíc vzala na pomoc i právo, které sama sice neustále pošlapává a ohýbá, 
nicméně na odpůrce jej zneužívá v míře shodné s dobou existence STB.

Dva covidové roky byly plné rozporuplných výroků politiků a média využila situace k 
naprosto neúnosné masáži. Snažili jsme se covid nezlehčovat, nicméně fakta, která jsme uváděli, 
byla v rozporu s tím, čím se prezentovala jak vláda, tak i mediální scéna. 24 měsíců naprosto 
změnilo život absolutní většiny z nás a neskutečně rychle ovlivnilo rozložení společnosti a její 
ekonomickou sílu. Pravděpodobně šlo o záměr, role Gatese, Fauciho a dalších propagátorů 
jakékoliv vakcinace je jen těžko vyvratitelná a lze se oprávněně domnívat, že covid ještě nevyčerpal
svou kapacitu možností a v záloze už jsou daleko horší záležitosti, například epidemie neštovic. To 
však není zdaleka vše, ostatně jeden z největších světových zločinců Klaus Schwabe okamžitě 
nabádal k urychlení svého projektu nazvaného Great Reset, jehož úkolem je znárodnit, vyvlastnit, 
zrušit soukromé vlastnictví s výjimkou nejvyšších elit, které by naopak vlastnili vše. A samozřejmě 
liberální ekošílenci využili situace a spustili naplno Green Deal. Covid, Great Reset a Green Deal, 
to vše nastartované během dvou let, to už je silný kalibr, zvláště když se na tom všem s politiky 
podílela nejen média, ale přidaly se i velké nadnárodní společnosti. Je to vcelku logické, protože na 
vrcholu vlastnických struktur se většinou pohybují stejní lidé.

V určitém smyslu lze konstatovat, že ruské řešení problémů kolem Ukrajiny zbrzdilo covidové
tempo změn, na nějakou dobu odsunulo pozornost dávanou ,,pandemii“ a přesunulo téma strašení 
úplně jinam, nicméně v Bruselu se soustavně pracuje na jejím pokračování. Nadále se naprosto 
nesmyslně nakupují vakcíny a na podzim nejpozději dojde k další uměle vyvolané vlně hysterie. 

de
zin

for
mac

e

https://cz24.news/category/zdravi-covid/
https://cz24.news/category/svet/
https://cz24.news/category/slovensko/
https://cz24.news/category/politika-lidska-prava/
https://cz24.news/category/komentare/
https://cz24.news/category/hlavni/
https://cz24.news/category/cr/
https://cz24.news/jindrich-kulhavy-vyvracet-dezinformace-je-unavne-a-potrebne/


Nemysleme si, že se eurounijní mafie tak snadno vzdala zisků z koronaviru a svých plánů nadále 
přitvrdit v totální kontrole obyvatelstva. Momentálně lze očekávat návrat snahy přinutit Evropany k 
povinnému očkování a zároveň i přeměnu digitálních covidpasů v naprosto neodmyslitelný osobní 
doklad, bez něhož se nedostanete vůbec nikam. Třeba už nyní neočkované a zároveň bet 
negativního testu nepustí na své území například Nový Zéland. OR kód je vstupenkou do této země.

Berme současný stav jako pro někoho covidově odpočinkový, kdy většina států povolila v 
intenzitě restrikcí, ovšem pro jiné jde o období příprav dalšího útoku na naše svobody. Při 
zjištění, jak obrovskou nenávist jsou západní politici a média ochotni vytvořit proti Rusku, je s 
podivem nulová aktivita v případu hledání skutečných viníků pandemie a určitě bychom je našli v 
absolutně nejvyšších společenských patrech. Bruselská generalita pracující systematicky na 
likvidaci Evropy a EU však vše toto ignoruje a jede dále svou agendu. Všechny neúspěchy shodí na 
Vladimíra Putina a na covid. Ani ve svých řadách nejsou europoslanci schopni udělat pořádek a v 
podstatě je vůbec nezajímá, co za ně Leyenová podepsala ve smlouvách s výrobci vakcín a jak moc 
zadlužila dnešní i příští generace Evropanů. Jsou to většinou ubozí a královsky přeplácení 
darmožrouti.

 

AUTOR: Jindřich Kulhavý

Jindřich Kulhavý: Je to smutné
22. března 2022 
v ČR, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva 

V neděli 20.3.2022 pořádala na Staroměstském náměstí iniciativa Charta 2022 mítink, kterého 
se zúčastnilo cca 3000 lidí (to je pouze náš odhad a nemusí být přesný). Z pódia zaznívaly proslovy 
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týkající se covidohysterie, konfliktu na Ukrajině, svobody projevu a pár dalších ožehavých témat. O
této akci moc lidí možná nevědělo, protože se o ní neměli jak dozvědět. Naše média jsou teď 
modrožlutá, takže moc místa na cokoliv jiného není, navíc aktivita lidí organizujících mítink jde 
jaksi proti proudu, takže vlastně není ani zájem novinářů o něčem podobném hovořit, natož tomu 
dělat reklamu.

Je smutné, že na akci vyhlášené jako podpora Ukrajině se v před pár dny bez problémů sešlo 
několik desítek tisíc účastníků, aniž by se vůbec snažili informovat o reálné skutečnosti. V 
podstatě jim nešlo ani tak o podporu Ukrajinců, ale spíše o projev nenávisti vůči Ruské federaci a 
jejímu prezidentovi Vladimírovi Putinovi. V jiném dnešním článku Vám přinášíme celou historii, 
která předcházela ruské vojenské operaci a odkaz najdete pod tímto článkem. Jisté je, že zamyslet 
se nad tím, proč se co děje, co k tomu vede a jaké mohou být důsledky, je pro mnohé naprosto 
neřešitelný problém. Samozřejmě, názor může mít každý jakýkoliv, nicméně měl by vycházet z 
určitých historických událostí, reálných faktů a mnoha souvislostí.

Přestože jsme samozřejmě svědky toho, jak se dějiny překrucují a stejné události jsou vysvětlovány 
podle toho, jak se to současným historikům hodí, určité věci jsou neměnné. Jen se musí trochu více 
hledat. Ukrajinský konflikt je v našich médiích přetřásán a prezentován stejně jednostranně, jako 
tomu bylo v případu smyšlené pandemie covidu a následné vakcinace. Není připuštěna diskuse, a 
když už byl do Českého rozhlasu pozván vojenský analytik Koller a řekl úplně něco jiného, než 
chtěla moderátorka slyšet, vedení se začalo omlouvat, že byl puštěn ke slovu někdo, kdo 
ideologicky neodpovídá představám vládních podporovatelů války a zbrojení či mediálním hyenám.

Některé informace z bojiště jsou přímo směšné. Vynechme absolutní ignoraci nacismu 
rozšířeného na Ukrajině. Televize v klidu přinese záběry ze svatby z Kyjeva a přehlédne symbol 
příslušníků k nacistickým oddílům, který měl ženich na uniformě. Máme k dispozici fotografie 
fašistickými symboly potetovaného zástupce náčelníka kyjevské policie Artema Bonova. Mohli 
bychom pokračovat, ale ti, které to zajímá, už si podobné informace našli, zatímco fanatičtí odpůrci 
Ruska vše toto přehlíží a podléhají falešnému pocitu potřeby pokračující solidarity. Média nás 
zásobují záběry dětí ve válce, což samozřejmě na lidské city zabírá nejvíce. Jenže nikde jsme 
neviděli Alej anděů, kde jsou fotografie těch nejmenších zabitých za poslední roky v oblasti 
Donbasu. Budeme li ostří, řekneme, že naše vláda, Parlament a Senát podporují fašismus, nacizmus 
a zabíjení. Nevíme, nedostaly li od Spojených států úkol zavléct nás do války a vyprovokovat 
Rusko k jakémusi kroku, který by mohl vést k celoevropskému konfliktu, ale pokud nikoliv, tak 
páchají naši ekonomickou sebevraždu, pokud něco vyvolat mají, pak na tom pracují usilovně a 
kvalitně. Jen netušíme, kdo o to stojí. Představa jakékoliv války u nás je prostě příšerná. A 
nepřípustná. Perličkou jsou nově informace o tom, jak ukrajinští bojovníci decimují ruskou armádu 
pomocí dronů zakoupených třeba v prodejně pro modeláře. Copak jsou lidé skutečně tak hloupí, aby
tomu věřili? Dělají z nás idioty.

Na Staroměstském náměstí se sešlo relativně pár lidí, kteří se sjeli z více koutů republiky. 
Pražáci se podobných akcí účastní minimálně. Často jsou totiž státními úředníky závislými na 
otevřené dlani vlády, absolventy některé z vysokých škol, v nichž je indoktrinace na nejvyšší 
úrovni, či snad zaměstnanci nadnárodních společností patřících k produktu globalismu. Navíc 
všudypřítomné vlajky Ukrajiny jsou skutečně ukázkou totální zvrácenosti při uvědomění si toho, 
jaké dopady to vše bude mít. Naši lidé jsou upozadňováni, okrádáni a zneužíváni, a to i včetně dětí. 
Copak si neuvědomujeme, že jsme teprve na počátku naší likvidace, kolonizace, nebo si snad někdo
myslí, že si nás může někdo vážit, když jsme z jedné zadnice vylezli, abychom vzápětí lezli do jiné?
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Fanatismus některých je skutečně fascinující. Lze pochopit, když někomu nevyhovuje mentalita 
některých národů, lze nemít rád Rusy, Němce, Američany či Francouze, každý z nich má nějaké 
odlišné vlastnosti od těch našich, ale vyloženě nenávist už hraničí s určitou formou rasismu, který 
není zrovna tím, co by se v současnosti zrovna preferovalo. Nebo je to snad jinak, a pokud 
nenávidíte Rusy, je to v pořádku, ale něco podobného cítit k Němcům, černochům či jiným je 
nepřípustné? Tak Vám aspoň připomeneme, že Rusové nás kdysi před Němci zachránili a Ukrajince
donedávna většina Čechů považovala za dělníky v podřadných profesích smrdící cigaretami, 
česnekem a levnou vodkou. A najednou taková změna. Někteří chlápci tu pořádají hony na 
Ukrajinky, české rodiny jsou vyhazovány z nájemních bytů a všichni se mohou zbláznit ve 
vymýšlení úlev pro ty, kteří z jakéhokoliv důvodu opustili svou vlast. Je to opravdu normální? 
Obdivujeme každého, kdo věnuje energii a pořádá podobné akce, přestože očekávat masovou účast 
by bylo naivní. Snad se jednou spojíme a vyženeme ty, kteří si dělají, co chtějí, aniž bychom je 
zajímali my. Moc času už nemáme.

 

AUTOR: Jindřich Kulhavý

ZDROJ:  inadhled

Vystěhovávání občanů z obecních bytů bylo nejspíš jedním z 
účelů zavedení nouzového stavu
19. března 2022 
v ČR, Eko & Klima, Historie Války Army, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva, Svět 
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ČESKO: Snad nikdo kdo sleduje politiku a ví, co jsou zač partaje, které nám nyní vládnou, 
nepochyboval, že tato Fialova sebranka neudělá nic prospěšného pro občany této země.

Už protlačování totalitního pandemického zákona jasně naznačilo, že jednají v zájmu svých 
loutkovodičů, na jejichž přání dokonce nezákonným způsobem totalitní zákon vláda 
prosadila. A asi nikdo nepochybuje, že jen čekají na „správnou“ dobu, kdy jej budou mít možnost 
uplatnit. Na tom již ostatně pracuje i WHO, na jejíž příkaz tyto zákony přijímají všechny lokajské 
země.

Když po prvním náporu migrujících Ukrajinců zavedla naše vláda nouzový stav, tak bylo jasné, že 
jej využijí zejména proti občanům této země. Tak, jako je proti lidem namířen i pandemický zákon. 
Pro občany této země ostatně tato vláda nedělá zhola nic.

A nyní se již vyskytly konkrétní informace o tom, jak vláda zneužila zcela neoprávněně 
zavedeného nouzového stavu. Začínají se objevovat první zmínky o vystěhovávání rodin z 
obecních bytů. Možná jste i vy četli o rodině s malým dítětem, které starosta jisté jihočeské obce 
sdělil, že se musí rychle vystěhovat, neboť do obecního bytu mají být nastěhováni Ukrajinci.

Nouzový stav prý dokonce umožňuje vystěhování rodiny i dřív, než jsou stanovené dva měsíce
výpovědní lhůty. To už ostatně starosta nešťastné rodině s dvouletým dítětem sdělil. Prý je může 
vystěhovat během týdne.

Podle různých informací má být podobných případů víc. Zatím jde zpravidla o obecní byty, zřejmě 
v obcích vedených starosty některé z vládních stran. Jenže až už nebudou byty obecní, pak možná 
přijdou na řadu i byty a zejména domy v osobním vlastnictví. Nemyslím, že by je mohli hned 
zabavit, ale nouzový stav by měl umožnit nastěhovat Ukrajince třeba do velkého bytu, kde žije
jeden důchodce nebo do většího „nadrozměrného“ domu.

To se může týkat třeba většího rodinného domu, kde žila původně rodina s dětmi, které již dospěly a
odstěhovaly se. V domě tak zůstaly volné pokoje, do nichž vám mohou někoho nastěhovat. 
Nouzový stav to umožňuje.

To, co činí vláda, je zcela kontraproduktivní. Ti, kdo budou vyhozeni z obecního bytu nebo jimž 
bude někdo nastěhován do vlastního příbytku proti jejich vůli, začnou obyčejné Ukrajince, kteří 
vlastně ani za nic nemohou, na to konto nenávidět. Stejně tak okolí těchto lidí a postupně se to 
přenese do celé společnosti. Pokud je právě to cílem vlády, pak se jim tedy jejich záměr povedl.

O zabavování nemovitostí nebo stěhování cizích lidí do nadrozměrných bytů jsme se mohli 
doslechnout v souvislosti s děním 50. let minulého století, pamětníci si jistě tyto totalitní manýry 
vybaví z praxe.

Vláda tak každým svým krokem ukazuje, jak blízko má k té z 50. let. Nejprve to ukázala 
zaváděním cenzury, která nemá v Evropě obdoby a nyní to dokazuje tím, jak nerespektuje 
soukromí občanů a to dokonce i nedotknutelnost jejich obydlí.

Časem pak může dojít až na vyvlastňování, což by mohl podpořit právě pandemický zákon 
podobně, jako zavádění koncentráků, podobných těm australským. Jak by to mohl pandemický 
zákon podpořit? Třeba zaváděním drakonických pokut za odpor k restrikcím či odmítání 
očkování, na které nebudou mít občané prostředky a tak jim budou zabavovány nemovitosti. 
Může se stát cokoli.
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Tato vláda dlouhodobě ukazuje, že zde není pro občany této země. Neudělala nic proti 
bezprecedentnímu zdražování, nepomohla snížením DPH ani zastropováním cen či jakkoli 
jinak. Všichni jen nevěřícně zíráme na stále vyšší účty za energie i potraviny. Jde o položky, které 
musí platit každý z nás. A v této situaci si našla vláda i další způsob, jak srazit některé občany na 
úplné dno.

Tato vláda však své dno zřejmě ještě nenašla. Vždy když si říkám, že to snad nemůže být horší, tak 
se ukáže, že může. A plánované korespondenční volby jim za 3,5 roku zajistí pokračování. Jak na to
jít, se mohli naučit na příkladu amerických či rakouských prezidentských voleb, kde byly pro volbu 
„správného“ kandidáta rozhodující právě korespondenční volby.

Pandemický zákon, nouzový stav, vyhánění lidí z bytů, nulové řešení zdražování, v rámci EU 
bezprecedentní cenzura. To vše ukazuje, že pokud něco tuto vládu charakterizuje, pak je to obliba 
totalitních praktik a zásadní odpor k demokracii a především k občanům této země…

 

AUTOR: Slovanka

Vrtěti psem aneb premiérova Válečná lest
20. března 2022 
v ČR, Historie Války Army, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva, Svět 
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EU: Jak tři premiéři a jeden vicepremiér vyhráli světovou válku.

John Helmer je nejdéle sloužící zahraniční korespondent v Rusku, v Moskvě žije od roku 1989. Na 
svém blogu zveřejnil článek, z něhož cituji:

Morawiecki a západní tisk lhali – v Kyjevě se žádné setkání nekonalo. Místo toho se schůzka 
konala v polském železničním uzlu Przemysl, 95 km západně od Lvova (Lvov) a 20 km uvnitř 
polské hranice s Ukrajinou.

Ve zprávě, kterou zveřejnila varšavská kancelář agentury Associated Press (AP), se uvádí, že 
„dlouhá cesta po zemi z Polska do Kyjeva, kterou absolvovali Morawiecki, polský vicepremiér 
Jaroslaw Kaczynski a premiéři České republiky Petr Fiala a Slovinska Janez Jansa, vyslala signál, 
že většina Ukrajiny stále zůstává v ukrajinských rukou“.

Důkazy shromážděné ze zdrojů ve Varšavě a z analýzy videozáznamů a fotografií 
zveřejněných na schůzce dokazují, že se žádná „dlouhá cesta“ nekonala; žádné setkání se 
nekonalo v Kyjevě ani ve Lvově, hlavním městě Haliče, který je operačním sídlem ukrajinské 
vlády. Z důkazů poskytnutých Poláky a také Zelenského propagačním štábem je nyní jasné, 

de
zin

for
mac

e



že v ukrajinských rukou zůstává jen malá část západní Ukrajiny. Sám Zelenskyj je nyní v 
polských rukou.

Zdroj: John Helmer via Blog Bavor V)

Pochybnosti o tom, zda se schůzka „na nejvyšší úrovni“, při níž premiéři Polska, Česka a Slovinska 
vyjádřili bezvýhradnou podporu Ukrajině, uskutečnila opravdu v Kyjevě, se na českých sociálních 
sítích objevily už před zveřejněním Helmerova článku a vycházely z rozboru časového 
harmonogramu takové cesty. Teď to vypadá, že i ostatní indicie ukazují na propagandistické 
divadlo.

Pokud jsme stále ještě demokratická země, kde je vláda odpovědná parlamentu a občanům, dopustil
se náš ministerský předseda nehorázného „vrtění psem“ a měl by okamžitě odstoupit. Pokud jsme 
však již totalitní země, kde je pod záminkou nevyhlášené války povoleno vše, pak nám nezbývá nic 
jiného, než pochválit pana premiéra za válečnou lest, která sjednotila národ za vůdcem v přilbě a 
neprůstřelné vestě a připravila nás pro nadšené schválení všech věcí, které by nám ještě před dvěma
lety připadaly jako naprosto skandální a neakceptovatelné.

Sláva Česku! Hrdinům sláva!

AUTOR: Stanislav Blaha

ZDROJ

Petr Hájek: MYŠ, KTERÁ ŘVE: SPIKNUTÍ 
NESCHOPNÝCH VŠEHOSCHOPNÝCH. Schvaluješ, 
soudruhu? Pak jsi mrtev. Výlet ke Kyjevu měl jiný účel. S 
Polskem a Ukrajinou v novém NATO? Zaútočíme na Rusko 
jako US-loutky? Nebo je smeteme?
21. března 2022 
v ČR, Historie Války Army, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva, Svět 
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ČESKO: Petr Hájek se ve světle posledních polských „návrhů“ a stoupajícího válečnického řevu 
domácích havlistů a jejich režimních médií zamýšlí nad skutečným smyslem Fialova výletu, jenž 
možná nebyl tak směšný, jak se mnohým zdá

Ukrajinská lež je už tak naditá absurdními propagandistickými vycpávkami, že to začíná přinášet 
mnoho humorných situací (viz lavina vtipů o Fialově výletu do Kyjeva). Ale vedle toho i reálných 
nebezpečí. Prokurátor Rudá Smrt (dnes nejvyšší státní zástupce Igor Stříž) už má v policejních 
klepetech první tři potenciální politické vězně, na dalších osmnáct obětí zdejšího totalitního režimu 
si právě brousí ohnuté zákony (včetně ústavy).

A to je teprve začátek. Policie se vyjádřila, že sleduje několik stovek dalších, aby je uvěznila „za 
schvalování“. Čeho? To záleží. Jednou je totiž tady schvalovat špatně, jindy dobře, podle toho, jaký 
diktátor, respektive zastupující říšský protektor nám aktuálně vládně.

Schvaluješ, soudruhu?
Schvalovat atentát na Heydricha bylo špatné, proto se za to popravovalo. Schvalovat invazi 
Německa, Polska, Maďarska, Bulharska, Sovětského svazu a Ukrajiny do Československa bylo 
naopak dobré, proto za neschvalování se rovněž popravovalo (i když už „jen“ existenčně a 
kariérně). „Schvaluješ vstup vojsk, soudruhu?“ byla základní otázka pro přežití, a kdo odpověděl 
záporně, byl vyřízen. Dnes na to „normalizátoři 0.22“ plynule navázali. I ukrajinská invaze.

(Ukrajinu zmiňuji zvlášť, protože na rozdíl od zbytku SSSR její významná část je dodnes hrdá, že 
Hitlerovi pomáhala bojovat proti SSSR. Nemluvě o tom, že zmíněnou invazi do ČSSR nařídil 
Ukrajinec Leonid Brežněv, a snad proto bylo mezi sovětskými jednotkami nejvíce Ukrajinců. A 
zjevně se jim zde zalíbilo, soudě podle statisíců, kteří k nám (za prací) prchaly před báječným 
kyjevským pučistickým režimem po roce 2014, stejně jako teď k nám další statisíce a kriminální 
gangy z otevřených věznic  prchají (za prací), když se hroutí.)

de
zin

for
mac

e



Stálo to za to
Stejně tak bylo dobré schvalovat humanitární bombardování Srbska s tisíci obětí civilistů. Nemluvě 
o útoku na Afghánistán, který měl zakrýt, že útok na newyorská trojčata (Twins + budova č. 7) byl 
v režii amerických tajných služeb, nikoli bývalého agenta USA Bin-Ládina. Hon na něj stál sice 
rovněž statisíce civilních obětí (zúčastnil se ho i český operetní „expediční sbor“), ale schvalovat ho
bylo správné.

Americká invaze do Iráku (Libye, Mali, Sýrie a dalších zemí s obětmi civilistů počítaných 
v miliónech, dětí ve statisících) byla rovněž žůžo (vždyť k ní Západ vyzýval i humanitární obr 
Václav Havel). Sice se ukázalo, že Saddám žádné zbraně hromadného ničení neměl, ale přesto, jak 
pravila „krvavá Madla“ (Albrightová) sto tisíc dětských obětí za to stálo. Nikdo nad nimi neslzel, 
nikdo nevyhlašoval sankce, ani Česká televize nevysílala pro pražskou kavárnu po týdny oblíbené 
čtyřiadvacetihodinové „speciály“ – a to proto, že jsme to „schvalovali“.

Slízneme to jako… druzí?
Kdo zapochyboval, měl utrum. Jako tehdejší český prezident Václav Klaus, který (ještě krátce před 
invazí do Iráku) v rozhovoru s americkým velvyslancem zapochyboval o chemických zbraních 
hromadného ničení v této zemi. Potichu na to „zapomněli“, až když nakonec vyšlo najevo, že si to 
celé Američané vycucali z prstu jako záminku pro válku proti Saddámovi.

Skutečný důvod byl, že ho napadlo prodávat ropu za jinou měnu, než ničím (kromě zbraní) nekrytý,
a proto již tehdy prakticky bezcenný dolar. A to byl do té doby jejich kámoš, neboť za USA vedl 
osm let válku (americkými zbraněmi) proti Íránu. Střežte se být Američanům přítelem, varoval 
Henry Kissinger. Je to druhé nejnebezpečnější po tom, být jejich nepřítelem. Proto jsme 
schvalovali. A vedle Polska jsme jejich největším kámošem. Tak to slízneme.

Zbraně hromadného ničení existují
„Schvaluješ, soudruhu? V tom případě půjdeš do lochu.“ Tak zní verdikt tentokrát, protože žijeme 
ve svobodné liberální a demokratické společnosti přikované “dobrovolně“ k Západu bruselskými a 
washingtonskými železy – a především jsme v NATO. Nějak si nevzpomínám, že by se na tato 
„klepeta“ před jejich zaklapnutím české společnosti někdo zeptal. Referendum? Ani náhodou! Jak 
později otevřeně přiznal V. Havel, existovala důvodná obava, že by v něm veřejnost členství 
v alianci jednoznačně odmítla. Proto také nemáme mechanismus, jak z NATO vystoupit. Nebylo 
referendum o vstupu, nemůže být ani o vystoupení. Na rozdíl od EU, kde referendum o přistoupení 
bylo, ale referendum o vystoupení je pro změnu zakázáno.

Ze všech těchto důvodů jsme svobodní a bezpeční – i bez svobody slova. Je sice zaručená ústavou, 
ale současně má prý své „limity“ (tak pravil Rudá Smrt). Kdopak je asi stanovil? V jakém zákoně je
napsáno, že schvalování ruské operace na Ukrajině se trestá nejen společenskou smrtí (skrze 
mediální lynč), ale i fyzickým vězněním za projevený názor? Tím spíš, že v průběhu operace 
Moskva objevila celou sérii laboratoří s biologickými zbraněmi hromadného ničení exportovaných 
na ruské hranice z USA (jak neprozřetelně doznala před zákonodárci náměstkyně ministra zahraničí
paní Nulandová). To je sice všechno hezké, jenže „jsme ve válce“, jak oznámil premiér Fiala, aniž 
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válku Rusku vyhlásil. Anebo se to „za limitů“ dělá už právě jen tak. V televizi. Bez parlamentu. I 
ten jistě spadá pod „limity“.

Tajemný výlet
Zrovna tak proběhl Fialův tajemný výlet do „těžce obleženého Kyjeva“ – kam je je však kupodivu 
možné dostat se normálně vlakem. Hrdina! Volají od té chvíle režimní média, zatímco internet je 
plný vtipných koláží, které si z toho dělají psinu (jistě další trestný čin). Přesto bych však tuto 
napohled nesmyslnou cesta nedoporučoval podcenit. Už proto, že vedle Slovince jel s Fialou i Polák
– a to ne ledajaký, ale rovnou největší rusobijec na kontinentu.

Stalo se tak vzápětí poté, co pučistický ukrajinský prezident Zelenský navrhl vytvořit novou 
světovou organizaci, která by se pracovně jmenovala U-24 (U jako Ukrajina) a jejím úkolem by 
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bylo zasáhnout do 24 hodin proti „agresorovi“ (samozřejmě nebude-li jím USA či Západ, ti ostatně 
nikdy – z definice – agresory být nemohou). OSN, EU, NATO a další organizace prý reagují příliš 
pomalu. A vzápětí Polsko oznámilo, že navrhne vyslání vojáků „na ochranu humanitárních 
koridorů“ (aby mohli z obklíčení uniknout náckové z AZOVu a dalších jednotek hrdlořezů, kterých 
je zhruba 100 000).

A hle, hned se ozval „tiskový mluvčí zvěčnělého Havla“, „filosof“ Daniel Kroupa: „Pokud se 
Evropa znovu nepostaví na nohy, pokud si neuvědomí, že hodnoty, o kterých ona jenom mluví, dnes
hájí lidé na frontě na Ukrajině, a hájí je statečně, pokud si neuvědomí, že jsou to hodnoty, pro které
je občas třeba i umírat a trpět, pak Putin bude pokračovat dál. Na řadě jsou nyní pobaltské země“.
Povzbudivými výkřiky ho podpořila samozřejmě soudružka Pekarová-Adamová (předsedkyně 
parlamentu za fakticky už neexistující Kalouskovu stranu TOP 09) a rovněž ministryně obrany 
s nepěkným jménem Černochová (dosud starostka „americké čtvrti“ v centru Prahy). A hned ten 
Fialův výlet vypadá jinak.

Válka je mír
Unijní papaláši zprvu na středoevropské hrdiny od Kyjeva nevrle zavrčeli. Jako že tu cestu Brusel 
neschválil. Pak je ale okřikla tamní režimní média, a tak zalezli. Něco podobného, jako když 
televizní komik Zelenský (inspirován posvátnou, aktuálně kamsi uklizenou Grétou) v komickém 
televizním seriálu přímých přenosů nadává západním zákonodárcům, že ještě nevyhlásili Rusku 
válku. A oni se nejprve nad tou drzostí sice kroutí, ale na závěr vstanou a za všechny ty urážky mu 
ve stoje dlouho aplaudují. A rozejdou se na ubikace, přičemž drtí mezi zuby, že ten ukrajinský 
fracek je nesnesitelný.

Jenže on pouze hraje svou roli. Scénář a režii má Washington. A to dokonce tak důsledně, že – 
ačkoli je Zelenský ukrajinský Žid a k moci ho dostal oligarcha stejného etnika – kašle i na mírová 
„doporučení“ izraelského premiéra. Prý má k těmto věcem jiného Izraelce – kovaného válečného 
jestřába. Něco jako sovětští „poradci“ v padesátých letech u nás.

Ale o to samozřejmě nejde. Ve skutečnosti je zajatcem clintonovsko-obamovské válečnické kliky, 
jejímž mluvčím je washingtonský Kroupa, dementní prezident Joe Biden, loutka státního 
převratu volebním podvodem ve Spojených státech. A ti zoufale po válce s Ruskem touží. Včetně té
jaderné. Pochopitelně s klamnou představou, že se odehraje pouze na „evropském bojišti“. Tak 
vypadá jejich představa „mírového řešení“ ukrajinské krize. Protože přece válka je mír, jak již 
dávno o ideologii bolševických tyranií poznamenal Orwell (1984).de
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Všehoschopní neschopní
Petr Fiala je tragická postava. Byl neschopný už jako „politolog“ a rektor brněnské univerzity, do 
jejíhož čela jej přivedla aktivní účast v „Panevropě“ a kamarádství se Sudeťákem Posseltem. Coby 
premiér (kterým ve skutečnosti nikdy nechtěl být – a právě proto se mu to přihodilo) dává svou 
„geneticky“ danou neschopnost najevo každý den. Hrůzostrašným způsobem doráží na kolena zemi,
které dal předtím „loajálním covidismem“ direkt Andrej Babiš (jako manažer však nekonečně 
schopnější než Fiala).

Platíme nejdražší energie v Evropě, ačkoli sami produkujeme nejlevnější elektřinu. Dáváme ji 
Němcům, abychom ji pak zpětně draze nakupovali z jejich „burzy“. O neschopnosti vyjednat 
vlastní ceny plynu jako naši sousedé ani není třeba plýtvat slovy. Naši občané tak platí až o 300% 
více – o cenách všech navazujících produktů a nikdy nevídané inflaci ani nemluvě. Dokořán otevřel
dveře ukrajinské ekonomické migraci (tzv. uprchlíkům – převážně z míst, kde se ani náhodou 
nebojuje), která nás totálně převálcuje. Co se nepovedlo Bruselu přímo, zařídí jejich soudruh 
„Panevropa“ přes ukrajinskou výhybku. Čeká nás nejen opravdová chudoba, ale dost možná 
doslova (vzhledem k ukrajinsko-americkým laboratořím) mor a neštovice.

Neschopní bývají všehoschopní. Fiala a jeho tým, v němž je neschopnost řídit stát základním 
„kádrovým předpokladem“, je proto ideální loutkou, která nás nakonec skutečně může přivést do 
válečné konfrontace s Ruskem. Němečtí a francouzští politici se tomu mohou bránit, jak chtějí. 
Nakonec – aby si nezadali – vstanou a budou „grétovsky“ aplaudovat Polsku, které jako 
washingtonský Trójský kůň se pokusí NATO (nebo „novou“ organizaci, jíž budou velet) do války 
přímo zatáhnout.

Pro neschopného všehoschopného Fialu by to ovšem bylo optimální řešení. Válka všechno 
spláchne. Všechno se na ni svede. Vězněním za nesouhlasné projevené názory počínaje, 
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ekonomickou katastrofou, násilným vystěhováváním z bytů (a jejich předáváním Ukrajincům) či 
„zestátněním“ firem především zchudlé střední třídy nekonče. Ostatně – výjimečný stav nechal – 
napohled nesmyslně – vyhlásit prozíravě dopředu.

Teď už jde jen o to, jestli si to necháme líbit. Nebo je smetem.

 

AUTOR: Petr Hájek

Adam B. Bartoš, Národní demokracie: JAK VOJNOVÝ 
ŠTVÁČ FIALA VÁLKU NA UKRAJINĚ PROHLUBUJE, 
PRODLUŽUJE A NÁS DO NÍ VTAHUJE
21. března 2022 
v Historie Války Army, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva, Svět 

ČESKO: Před týdnem jsem psal, že se Petr Fiala chová, jako kdyby byl premiérem Ukrajiny a ne 
České republiky. Chtěl jsem tím říci, že by se měl více věnovat naší zemi a méně ukrajinským 
běžencům a své vlastní soukromé válce s Putinem. Premiér si ale mou radu nevzal k srdci a naopak 
ještě přitvrdil. Sedl na vlak a o své podpoře Ukrajině a Ukrajinců jel údajně informovat prezidenta 
Zelenského přímo do obléhaného Kyjeva. Vím, že se o tom už napsalo mnoho, ale nedá mi, abych 
se k tomu nevrátil i já ve svém nedělníku, protože – tady už jde do tuhého.
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Poznámka první – ani na chvíli jsem nevěřil, že by premiér jel do Kyjeva, když víme, že prezident 
Ukrajiny už nějaký čas natáčí svá videa na zeleném klíčovacím pozadí z nějakého bezpečného 
úkrytu mimo území Ukrajiny. O exilové ukrajinské vládě, která se má přesunout do Polska, se psalo
už pár dní po ruské invazi, a to dokonce i na mainstreamu. Zdá se mi pravděpodobné, že tento 
krizový scénář platí i pro ukrajinského prezidenta a že byl už dávno spuštěn.

Zelenskyj se tak vrátil ke své původní profesi a stal se toliko nájemným hercem, který ve studiu 
před kamerou hraje, jak se prochází po Kyjevě, ale jím produkovaná videa mne nepřesvědčila o 
tom, že by v Kyjevě skutečně stále byl. Nesrovnalostí v těchto videích je příliš mnoho a nemá smysl
se o tom dále rozepisovat – na internetu o tom najdete mnoho článků. Nebyl jsem tudíž jediný, 
komu vrtala v hlavě otázka, kam vlastně Fiala a spol. jeli.

Poznámka druhá – cesta do Kyjeva trvá plus minus 24 hodin, ale Fiala se stihl do Kyjeva dostat (a 
to i se zastávkou v Polsku) za nějakých patnáct hodin – v úterý ráno informace o tom, že „vyjeli“, 
probleskla do médií (ve skutečnosti se tím pochlubil Fiala sám na svém facebookovém profilu) a 
večer v osm už prý byli na místě. Vypadá to, že by studio Marvel mohlo Fialu adoptovat mezi 
superhrdiny – nejen, že se probojoval tam a zpět přes ruskou frontu do obléhaného a ostřelovaného 
města, aniž by si ho kdo všimnul, ale zřejmě cestuje nadzvukovou rychlostí či dokonce cestuje 
časem.

Poznámka třetí – nedávno jsem zaznamenal, že američtí kongresmani, kteří se Zelenským 
komunikovali přes Zoom a dopředu se tím na sociálních sítích pochlubili, byli vystaveni kritice za 
to, že ohrožují Zelenského bezpečnost. Petr Fiala je hňup, ale že by ohrozil Zelenského život, na to 
by si zase dal docela dobrý pozor. I z toho se dá usuzovat, že Zelenský je na nějakém bezpečném 
místě, takže ho Fialovo vychloubání (že za ním jede) nemůže ohrozit. A když už jsme u toho 
ohrožení života – nemyslím, že cesta byla riskantní a nebezpečná i pro premiéra (i když za chvíli se 
pokusím vylíčit, proč byla a je nebezpečná pro nás všechny) a že je premiér tudíž hrdina, protože 
nebyl-li v Kyjevě, jak se domnívám, jediné, co mu hrozilo, bylo ztrapnění a blamáž, kdyby se 
skutečné místo schůzky provalilo a ukázalo by se, že to není Kyjev. Navíc to vše musíme 
„vynásobit“ ještě polským a slovinským premiérem. I kdyby byl Fiala takový blázen, že by ohrozil 
svůj život, pravděpodobnost, že by se podobně bláznivě zachovali i jeho polský a slovinský 
protějšek, se blíží nule. Navíc s polským premiérem cestoval i jeho předchůdce Kaczynski, který 
nejspíše dodnes věří tomu, že jeho bratra Lecha sestřelili u Smolensku Rusové – a on by jel do Rusy
ostřelovaného Kyjeva? Nepravděpodobné. Tito proameričtí politici jsou blázni, ale ne zas takoví, 
aby riskovali svůj osobní život. Oni riskují jen naše životy…

Nechci spekulovat, kde vlastně byli, zda ve Varšavě nebo někde jinde v Polsku, nebo zda ve Lvově 
(i když si myslím, že na Ukrajinu vůbec nejeli), ale je podivné, že toho o místě setkání víme tak 
málo. Jistě, dalo by se říci, že to bylo s ohledem na bezpečnost (kterou ale Fiala sám porušil, jak 
jsem zmínil výše), ale na druhou stranu – co novináři? Co televizní štáby, kameramani, reportéři? Ti
všichni byli dopředu informováni, kam se mají dostavit? Nevěřím. Podle mne tam žádní nebyli. A 
mikrofony s logem ČT? Už vidím, jak stejně „hrdinsky“ si počíná pan Karas nebo různí další 
reportéři, zvláště poté, co na Ukrajině zařvalo několik amerických novinářů.

Poznámka čtvrtá – když už se tedy Fiala svým výletem tak chlubí a snaží se na něm získávat 
politické body, proč neudělal nějakou skutečnou fotku z válečného Kyjeva? Média nám tvrdí, jaké 
je tam peklo, Fiala do toho pekla jede a neudělá si nějaké hrdinské selfíčko? Proč se nevyfotil s těmi
ruinami, které nám tak rádi v médiích ukazují? Místo toho vidíme nějaké podivné záběry, na 
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kterých Fiala v červeném svetříku (už zase!) naslouchá Zelenskému v nějaké zasedačce a tváří se u 
toho jak truhlík. Nikde jsme zkrátka neviděli žádný přesvědčivý důkaz o tom, že parta 
proamerických vlezdoprdelků skutečně byla v Kyjevě. Viděli jsme jen nějaké podivné záběry. A to 
je málo…

S tím souvisí otázka – buď Fiala věděl, že do Kyjeva nejede a že je to celé fejk a dezinformace 
(proti kterým nás chce tak chránit, že skutečně pravdivá opoziční média vypíná), a pak nám celou 
dobu lhal a lže. A nebo je to naivní blbec, kterého mohou naložit do vagónu se zataženými okny a 
odvézt ho kamkoli a on jim to zbaští – a pak nevím, co je horší. Zda mít ulhaného premiéra, nebo 
premiéra, který je blbý jak tágo a plní roli cvičené opičky: sedne si, kam mu přikážou, tam odříká, 
co mu napsali a věří, že byl tam, kde mu řekli, že byl, i když to ani časově nesedí. Ačkoli si myslím,
že Petr Fiala je hňup, tak takhle blbý ale zase není. Je za tím něco více. Navíc přítomnost polských 
politiků to celé ještě umocňuje – i kdyby byl Fiala skutečně tak naivní, že by věřil tomu, že je v 
Kyjevě, ačkoli by byl třeba v Přemyšli (kde podle fotografie nejspíše byli), což by se dalo omluvit 
tím, že to na Ukrajině či v Polsku nezná a nepozná, polský premiér a expremiér přece tak hloupí 
nejsou. Ti by určitě poznali, zda jsou na Ukrajině, či ve své vlastní zemi. To mi spíše potvrzuje můj 
pocit, že o tom všichni věděli dopředu a hráli na nás divadlo. Prostě komik tam, komici tady – herec
tam, herci tady. Všechno jeden velký sitcom, kde vám ještě napovídají, kdy máte tleskat, kdy se 
smát a kdy vykřiknout údivem. Teď zrovna chtějí, abychom křičeli údivem na chrabrostí českého 
premiéra…

Navíc – celé je to ještě ke všemu tak neuvěřitelně přepálené, tak přehnané, tak přitažené za uši, že i 
zde se Fiala stává tím, koho tak proklíná. Ušklíbali-li se lidé nad Putinem, jak od pasu nahoru nahý 
jede na koni, střílí či si šel zaplavat a při potápění „našel“ jen tak náhodou vzácnou amforu, působí 
podobně křečovitě a strojeně Fialova cesta do války, kam nechceš… Poprvé se Fiala stal Putinem 
před dvěma týdny, když zrušil opoziční média způsobem, že by i Putin záviděl. To jen tak na okraj.

Ale pojďme dále – poznámka čtvrtá. A tady už jde do tuhého. Fiala evidentně někoho poslouchá a 
EU to není. EU byla skoro zděšena, co si to ta partička politiků vzala do hlavy. Ani NATO se do 
války nijak extra nehrne. Kdosi tak potřebuje nějaké užitečné idioty, kteří nebudou klást odpor ani 
zbytečné otázky a udělají, co se po nich chce. Kdosi našeho mopslíka nutí, aby dělal taková okázalá
gesta, kterými je něco sledováno. A znovu – Fiala je hňup, ale taková blbost by ho z vlastní hlavy 
nenapadla. Někdo ho tam poslal, někdo mu předal noty, Fiala se pouze sbalil, obléknul červený 
svetřík, na to sáčko, airsoftovou přílbu a šup do zatemněného vagónu. Tohle není normální, smrdí to
na sto honů. A smrdí to válkou. Má snad Fiala a jeho kumpáni vyprovokovat NATO k činu? Nebo 
alespoň jeho část? Není to třeba tak, že nechce-li NATO, pošleme tam hňupa a uděláme to jinak 
(třeba bez NATO?)

Vůbec totiž nevěřím, že ať už jel hňup Fiala kamkoli, že by tam jel jen proto, aby komikovi vyjádřil
podporu. Určitě tam nejel jen proto, aby Zelenskému řekl přímo do očí, jak fandíme Ukrajině. To 
mohl udělat sto a jedním jiným způsobem a také to stále dělá – ve skutečnosti hňupova vláda nic 
jiného než podporovat Ukrajinu a Ukrajince neumí (viz můj minulý nedělník). Pokud ale hňup za 
komikem skutečně vlakem jel – a jedno kam – něco spolu museli probírat. A já se ptám – a to je to 
nejpodstatnější z celého mého nedělníku – co to tam sakra v tom Polsku nebo kýho výra kde 
domlouvali? Ať už jel kamkoli, něco konkrétního tam dohadovali, ale co to bylo, jsme se 
nedozvěděli. Je to přitom to nejdůležitější. A to mne právě děsí. Navíc ta symbolika – 15. březen. Ta
fotka čtyř šílenců nad mapou Ukrajiny připomíná mnichovskou konferenci, kdy čtveřice politiků 
něco upekla a svět pak postavili před hotovou věc. Nemyslím, že by Fiala něco ukuchtil ze své 
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vlastní hlavy, spíše mu do jeho hlavy někdo něco nakukal a hňup jen plní zadání. Ale i tak je to 
děsivé. O nás bez nás…

Znovu musím zopakovat: Fiala válce nebrání, ale Fiala ji protahuje a prodlužuje a nás všechny do ní
zatahuje. Místo, aby byl doma a věnoval se svým domácím povinnostem, má hubu usliněnou od 
neustálého válečného prskání a ještě se navíc nově pasuje do role jakési morální ikony a autority, 
která se svým poselstvím dokonce někam jede – vlakem. Tohle už není jen válečné běsnění a 
válečné štvaní, tady se děje něco hodně nekalého. Použije snad Američan své věrné poskoky k 
tomu, aby na Ukrajinu poslali i něco víc, než jen dodávky zbraní? A pokud ano a pokud by to Rusko
bralo jako vyhlášení války, uvědomuje si vůbec ten hňup, že z nás činí další cíl ruského útoku?

Jako jsem psal v posledních nedělnících – hňup by měl okamžitě podat demisi i s celým svým 
proradným kabinetem, protože už to, co předvedli, je horší než jakákoli noční můra. A minulý týden
s tou svou cestou necestou tomu nasadili korunu. Hňup si zahrává s třetí světovou válkou, jakoby se
nechumelilo. Nevycházím z údivu, jak hluboko klesla česká politika a jak málo záleží našim 
politikům už nejen na naší prosperitě, ale dokonce už ani na našich životech samotných. Právě to 
totiž Fialova cesta vlakem „kamsi“ plně odhalila: v jeho prioritách je Česká republika na posledním 
místě.

V příštích dnech si držte klobouky…

Vlasti zdar!
Adam B. Bartoš
předseda Národní demokracie

 

AUTOR: Adam B. Bartoš

Fiala dostal příkaz urychlit likvidaci ČR na maximum. 
Aktivoval nukleární časovanou bombu – proces přijetí eura od
1. 1. 2024. Samovražedný krok, nelze prý zpátky
21. března 2022 
v ČR, Ekonom & Byz, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva 

ČESKO:
Na zprávu, že vláda chystá zavést možnost vedení účetnictví a daňové evidence v eurech od 
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ledna 2024, zareagoval na sociální síti někdejší ministr ODS Pavel Drobil. Ten je 
dlouhodobým zastáncem eura.

„1. 1. 2024 začíná fakticky proces přijetí eura v ČR. Přirozená a firmami provedená euroizace 
české ekonomiky bude tak velká (včetně vyplácení mezd zaměstnancům), že si budeme moci 
vybrat, buď budeme banánová republika na úrovni Kosova, anebo ten proces dokončíme a euro 
oficiálně jako národní měnu přijmeme,“ uvedl ke zprávě, kterou dnes řekl ministr financí Zbyněk 
Stanjura (ODS) v pořadu Otázky Václava Moravce na ČT.

„Budeme mít jednu ekonomiku a podle typu podniku, jestli je exportér nebo ne, bude mít šanci 
využít nástroj, který je pro jeho konkrétní podnikání lepší,“ uvedl k návrhu ministr. „Není to tolik, 
co chtějí zastánci eura. Zase fundamentální odpůrci nás za to kritizují. Přijde mi to jako dobrý 
nástroj,“ dodal Stanjura.

Se zavedením možnosti počítá programové prohlášení vlády, které nestanovuje přesný termín.

 

ZDROJ

Žalobu na premiéra Fialu smetlo státní zastupitelství ze stolu. 
Používá přitom totalitní zdůvodnění. Organizovaní zločinci si 
již neskrytě kryjí záda
24. března 2022 
v ČR, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva 
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Petr Fiala leaves the Lany Chateau after being appointed as the new Czech Prime Minister by 
President Milos Zeman in the village of Lany near Prague, Czech Republic, November 28, 2021. 
REUTERS/David W Cerny

ČESKO: Předseda vlády České republiky Petr Fiala veřejně prohlásil, že weby zablokované po 
vypuknutí Rusko – Ukrajinského konfliktu, byly financované z Ruska. Advokát zastupující tří z 
dotčených subjektů Jindřich Rajchl podal v souvislosti s tímto výrokem trestní oznámení na 
premiéra Fialu pro naplnění skutkové podstaty trestného činu pomluvy dle ustanovení § 184 odst. 
1, odst. 2, trestního zákoníku.

jestli se ještě pořád někdo naivně domnívá, že žije v demokratickém státě, absurdní argumentace 
státního zastupitelství ho rychle vrátí do reality.

Je obecně známo, že již několik let fungovalo několik internetových stránek, které v 
českém jazyce a pro českou veřejnost přinášely (někdy pouze zdánlivé) informace, 
zprávy a rozbory, které se cíleně zaměřovaly na zveličování nedostatků ve fungování 
demokratické společnosti a zpochybňování jejích elit, institucí a procesů, cíleně 
relativizovaly ochranu lidských práv a základních svobod, podporovaly stereotypní a 
xenofobní vnímání světa, popřípadě i vyzdvihovaly některé aspekty totality či vykládaly
historické i současné události zcela v rozporu s realitou. Tyto internetové stránky 
vystupující jako zpravodajské nebo názorové weby často cíleně nebo fakticky 
podporovaly politiku a postoje Ruské federace a naopak zpochybňovaly racionálnost 
a oprávněnost zájmů a procesů v České republice a Evropské unii. – Státní 
zastupitelství ČR

Jak asi víte, tak jsem před třemi týdny podal trestní oznámení na premiéra Petra Fialu, jenž lživě 
obvinil zablokované weby, že jsou „financované z Ruska“.

Z mého pohledu se jedná o zřejmé naplnění skutkové podstaty trestného činu pomluvy dle 
ustanovení § 184 odst. 1, odst. 2, trestního zákoníku.

Nejsem naivní, abych se domníval, že v této zemi, kde princip rovnosti před zákonem je 
pouhou iluzí pro veřejnost, někdo najde odvahu premiéra odstíhat, nicméně čekal jsem 
nějakou zajímavou právní kličku. Místo toho mi přišel text, jenž nápadně připomíná 
příručku školení politického mužstva z 50. let minulého století.

Státní zastupitelství fakt nemá co řešit mezinárodně právní situaci, ale pouze a jen právo. vypadá 
to, že ideologie jediné možné a přípustné pravdy je definitivně zpátky. A vrámci boje proti 
imperialistům ze západu, tedy vlastně z východu (ty světové strany se střídají tak rychle, že už v tom
ztrácím přehled), je dovoleno naprosto vše.

Ostatně posuďte sami z následujícího úryvku. Jestli tohle je text, který patří do trestního práva, tak 
já jsem král Jelimán.

„Je obecně známo, že již několik let fungovalo několik internetových stránek, které v českém 
jazyce a pro českou veřejnost přinášely (někdy pouze zdánlivé) informace, zprávy a rozbory, 
které se cíleně zaměřovaly na zveličování nedostatků ve fungování demokratické společnosti a
zpochybňování jejích elit, institucí a procesů, cíleně relativizovaly ochranu lidských práv a 
základních svobod, podporovaly stereotypní a xenofobní vnímání světa, popřípadě i 
vyzdvihovaly některé aspekty totality či vykládaly historické i současné události zcela v 
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rozporu s realitou. Tyto internetové stránky vystupující jako zpravodajské nebo názorové 
weby často cíleně nebo fakticky podporovaly politiku a postoje Ruské federace a naopak 
zpochybňovaly racionálnost a oprávněnost zájmů a procesů v České republice a Evropské 
unii. Některé z těchto internetových stránek byly ostatně přímo řízeny Ruskou federací. (pozn.
nikoliv ty, za které jsem TO podával – tedy za mě je to zcela irelevantní)

Tyto internetové stránky byly déledobě kritizovány částí odborné i laické veřejnosti a 
probíhala veřejná diskuse o jejich účelu, potřebě a nebezpečnosti, jakož i možnostech a 
vhodnosti jejich omezení. Tato diskuse logicky vždy nabývala na intenzitě v obdobích, kdy 
docházelo k vyostření či medializaci střetů mezi zájmy České republiky a Ruské federace.

K zintenzivnění uvedené veřejné diskuse pak logicky došlo i v reakci na aktuální vojenské 
napadení Ukrajiny ze strany Ruské federace, ke kterému navíc došlo po masivní kampani (i 
na uvedených internetových stránkách) popírající jakékoli plány Ruské federace v tomto 
směru. Zdá se přitom být zřejmé, že Ruská federace tímto krokem porušila mezinárodní 
právo a dopustila se útočné války. Toto jednání jednoznačně odsoudilo Valné shromáždění 
OSN, Rada Evropy, Evropská unie a všechny její členské státy a drtivá většina ostatních 
demokratických států. To u části veřejnosti i politické reprezentace (nejen) v České republice 
posílilo i obavu z vytváření a šíření zkreslených či zcela nepravdivých informací majících za 
cíl zejména dále ovlivňovat veřejné mínění a destabilizovat společnost. Ve vypjaté atmosféře 
evidentně se prudce zhoršující bezpečnostní situace s těžko predikovatelným vývojem, 
rozrušení velké části veřejnosti bezprecedentní agresí proti geograficky i kulturně blízkému 
suverénnímu státu a jeho obyvatelstvu a za stupňujících se požadavků veřejnosti i 
mezinárodního společenství na reakci na tyto události začala být činnost některých 
internetových stránek částí veřejnosti i politické reprezentace (nejen) v České republice 
vnímána jako přílišné bezpečnostní riziko.

Do této veřejné diskuse se zapojila i politická reprezentace. Vláda České republiky pak přijala
dne 25. února 2022 usnesení č. 127, o prohlášení vlády k hybridnímu působení proti zájmům 
České republiky v souvislosti s agresí Ruské federace proti Ukrajině. V tomto usnesení vláda 
odsoudila „prováděné hybridní působení proti zájmům České republiky a jeho partnerů v 
NATO a EU v kontextu probíhající vojenské agrese Ruské federace na území Ukrajiny“, 
schválila „prohlášení vlády k nebezpečí hybridního působení ve formě informační války“ a 
vyzvala „všechny relevantní subjekty k přijetí potřebných opatření vedoucích k zamezení 
šíření nepravdivých a zavádějících informací v kybernetickém prostoru, které slouží k 
manipulování obyvatelstva České republiky směrem k ospravedlnění a schvalování aktuální 
ruské vojenské agrese vůči Ukrajině“. O tom, zda byl tento krok vlády vhodný a nutný v 
demokratické společnosti, se ihned rozhořela veřejná diskuse.“

Na VUMLu by se takový text jistě vyjímal. Ale to, že premiér řekne o předmětných webech, že byly 
zablokovány proto, že byly financovány z Ruska, což je evidentní a flagrantní lež, ani slovo.

No, zkusím to na Městském státním zastupitelství. Uvidím, jestli i tam řeší politiku a nebo jestli mi 
někdo taky napíše něco, co se alespoň částečně týká trestního práva a toho, že premiér této země 
lživě osočil zablokované weby z napojení na ruský kapitál.
Uvidíme.

Podařilo se nám získat čerstvé informace k nezákonné blokaci 29 takzvaně dezinformačníc webů.
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Ač se to vláda snažila hodit na CZ NIC, tak realita je taková, že k zablokování došlo na základě 
následujících dokumentů:

– dopis Národního centra kybernetických operací ze dne 25.2.2022
– usnesení vlády š. 127/22,
– žádosti ministra průmyslu a obchodu Josefa Síkely ze dne 28.2.2022, č.j. MPO 
2063/2022/01000
– dopis ministra vnitra Víta Rakušana č.j. MV-438-15/KM.2022

Vláda tak zcela flagrantně bez opory v jakémkoliv platném právním předpisu sáhla k 
nezákonnému kroku, kterým omezila právo na svobodný projev zakotvené v článku 17 Listiny 
základních práv a svobod, jakož i protiprávně narušila hospodářskou soutěž.

Nejednalo se o žádnou „konzultaci“ – onen krok byl sdružením právnických osob CZ NIC a 
NIX.CZ učiněn na přímý popud ze strany naší vlády a některých jejich členů.

Tato vláda nedodržuje zákony své vlastní země a teď se to snaží dohnat tím, že si sama vytvoří a 
nechá parlamentem schválit zákon, jenž ji umožní cenzuru v naší zemi legalizovat.

Pevně doufám, že lidé brzy prohlédnou a pochopí, že silácká patetická gesta ve formě fotek s 
přilbou na hlavě ve vlaku skutečně nemohou zakrýt naprosto protiprávní jednání, kterého se tato 
vláda dopouští.

Čím dříve tahle vláda skončí, tím lépe. Pro nás pro všechny!

 

 

„Chlapi, to ne.“ V ODS děs z trestání. A co zarmoutí gen. 
Pavla
25. března 2022 
v ČR, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva 
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ČESKO: Před pár dny uplynulo prvních 100 dní vlády Petra Fialy. Nejen ti, kdo pětikoalici 
nevolili, se nestačí divit. Napříč regiony panuje zděšení z návrhu ministra spravedlnosti, aby 
stát legislativně zakázal dezinformační weby. Členům ODS se nelíbí, že jde jejich strana proti 
ideálům svobody. Pětikoalice se prý zatím neshodla na společném kandidátovi na prezidenta. 
Mělo padnout jméno generála Pavla, ale uvnitř ODS už rezonuje úplně jiné jméno.

Nikdy nemohou být spokojeni všichni, ani v rámci jedné politické strany. To je známé pravidlo. Co 
se týče ODS, která se po osmi letech v opozici vrátila do Strakovy akademie, nespokojenost uvnitř 
strany s tím, kam se kabinet ubírá, co řeší, nebo spíš co neřeší, pod pokličkou pěkně bublá.

„Měli jsme využít okno příležitosti spočívající v nasranosti národa na Babiše. Měli jsme dělat 
smělou a obsažnou politiku. Teď nás tady Blažek častuje novou a dost nechutnou trestně-právní 
filozofií a někteří lidi už se diví. Shodou okolností je to ten muž, který vytáhl a vymyslel Fialu. 
Nedá se tedy čekat, že by proti němu Fiala vystoupil nebo ho aspoň usměrnil. Je mu vděčný za svou
politickou existenci,“ sdělil naší redakci rozčarovaný občanský demokrat z Olomoucka.

Naráží tak na ministra spravedlnosti Pavla Blažka, který v rozhovoru pro Seznam Zprávy přišel s 
nápadem zakázat dezinformační weby. Toto téma v regionech mezi členy ODS nyní rezonuje 
výrazně.

„Ten šílený rozhovor snad nemůže myslet vážně,“ podivuje se nad tím i královéhradecký zastupitel 
z ODS. „Pavel se mi vždy jevil jako jeden z nejrozumnějších lidí u nás. Teď nevím, co si mám 
myslet. Při nejbližší příležitosti se ho na to zeptám. Nejsem sám, koho to mezi občanskými 
demokraty zajímá. A celkově – občas se divím, co tam chlapi nahoře vymýšlejí. Nikdo to s námi 
nekonzultuje, jedou si svoji vysokou politiku. Když nezvednu telefon a přímo se nezeptám, nic 
nevím. To je u nás v ODS poslední léta trendem,“ stěžuje si na odříznutí členské základny a regionů
od nejužšího vedení.

Pavel Blažek je prý nejen u části veřejnosti, ale i uvnitř samotné ODS vnímán podobně 
kontroverzně, jako třeba toho času Ivan Langer: „Skvělý komunikátor, vždy přístupný rozhovoru. 
Není to zaslepený ideolog, ale ani ne vyloženě pragmatik, občas jedná pod tlakem emocí. Vždy se 
však umí ohlídat. Dobrý vyjednavač. Ví, co chce, udržuje si kontakty a vliv ve všech důležitých 
sférách. Umí podpořit lidi, ve kterých vidí potenciál, ale rozhodně to nedělá z altruismu. Jen si 
nechce přímo špinit ruce, a tak nechá vedle sebe vyrůst politika, který mu bude vděčit za svou 
kariéru. Tak je to s Fialou, tak je to i s Vaňkovou (primátorkou Brna, pozn. red.),“ prozradil nám 
zdroj, který se pohybuje v zákulisí vysoké politiky. Měl možnost být nablízku dnešnímu premiérovi 
během celé volební kampaně a ví, jaké vztahy mezi politickými špičkami panují.

„Petr Fiala je slušný chlap, na tom se shodneme asi napříč politickým spektrem. I Miloš (Zeman 
pozn. red.) si ho váží víc než třeba Babiše. Jím do značné míry opovrhuje, jejich vztah je založený 
na vzájemné pragmatické výhodě, žádná sympatie tam není. Petr Fiala je ale intelektuál, sečtělý 
člověk, a takové lidi má Miloš prostě rád, i když třeba nejsou politicky ve shodě,“ dodává svůj 
pohled na věc zkušený zákulisní stratég.

Volby nové hlavy státu se konají za několik měsíců a veřejnost už nyní diskutuje, kdo má největší 
šanci vystřídat Miloše Zemana. Průzkumy veřejného mínění zatím favorizují Andreje Babiše a 
uvnitř vládnoucí pětikoalice zní volání po jednotném kandidátovi, který by se mu postavil.
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„Těch jmen se přetřásalo několik, ale nenašla se shoda. Každá strana totiž samozřejmě chtěla 
nominovat někoho sobě blízkého, a tak tam vznikalo napětí. Určitá shoda panuje na Petru Pavlovi, 
jenže není vůbec jisté, že on bude chtít jít do voleb jako reprezentant pětikoalice,“ prozradil PL 
zdroj blízký vládě.

Sám Petr Fiala, který minulý týden navštívil válkou zmítaný Kyjev, se však stal v očích mnohých 
lidí také možným kandidátem na prezidenta. Aspoň se o tom začalo mluvit. Kromě četných 
pozitivních ohlasů na sociálních sítích se tento návrh podle našich informací řešil i mezi členy ODS 
na interním fóru: „Jak Fialu moc nemusím, tak ale uznávám, že jako prezident by byl přijatelnější 
než premiér. To by mu sedělo víc,“ napsal člen z konzervativní frakce strany.

„Státnické gesto, symbol pro celý svět. Myslím, že je důvod o prezidentské kandidatuře diskutovat, 
co to třeba vznést jako téma na kongresu?“ uvažoval jiný diskutér na interním fóru ODS.

Kongres občanských demokratů proběhne ve dnech 8.–9. dubna 2022 v prostorách O2 Universum v
pražské Libni. Bude to po více než dvou letech, co se občanští demokraté sejdou na jednom místě. 
Kvůli koronavirovým opatřením se kongres nekonal a neproběhl ani on-line, i když po tom mnozí 
členové volali.

„Chtěli jsme kongres, i kdyby to mělo být na dálku. Jiné strany to taky tak měly. Přišlo nám to 
důležité hlavně kvůli parlamentním volbám,“ řekl nám jeden z členů ODS na Královéhradecku. 
„Ale vedení rozhodlo, že nebude. Vše nám bylo řečeno shora, bez prostoru k diskusi. Mohl bych 
sice kolegy nahánět a obvolávat, ale jako starosta mám na práci fůru dalších věcí. Teď tam teda jedu
a jsem zvědavý, jak to bude probíhat. I když jsme vyhráli volby, tak zvlášť my, obyčejní členové na 
komunální úrovni, vidíme, že lidi se potýkají s hroznými problémy a vláda jim neumí pomoct ani 
vysvětlit, proč se tak děje. Jestli se s tou komunikací něco neudělá, šeredně to odneseme všichni,“ 
uzavírá starosta.

 

Sledujte nás na Telegramu: t.me/cz24news

FIALA UŽ JE DRZÝ A AROGANTNÍ VÍCE, NEŽ JE 
ÚNOSNÉ
26. března 2022 
v ČR, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva de
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ČESKO: Stávající premiér po dlouhou dobu, po kterou snil po premiérském křesle, kritizoval 
předchozí vlády. Jestliže jsme si po té Sobotkově mysleli, že nic horšího být nemůže, vzal otěže 
vládnutí do svých rukou Andrej Babiš. Multimilionář a velkopodnikatel nám po celou dobu 
ukazoval opak znárodnění, to když umně přeléval dotace do svých firem a zároveň předváděl 
přesně to, za co na jiné než své firmy zaklekával. Legendárním byl jeho billboard uprostřed pole na 
jeho německou firmu, za níž si jiná jeho společnost tady účtovala stovky milionů. Přelévání peněz a
účelovost této ,,propagace“ je zjevná, přitom to, co předvádí dosud i po skončení Babišovy 
nadvlády nad Finanční správou úředníci finančních úřadů v oblasti reklamy a marketinku u jiných 
firem, které se touto činností zabývají, je ukázkou likvidace vybraných subjektů. Babiš zůstal čistý. 

  Také tunelování státní pokladny s pomocí covidu bylo přímo demonstrací arogance a moci, 
přičemž šlo o zjevné rozkrádání státního, a tedy i našeho společného majetku. Příchod jiného vedení
státu tak plno lidí a idealistů zároveň očekávalo s jistou nadějí, že se vše trochu srovná a stát se 
bude chovat k lidem tak, aby všichni společně pracovali na jeho progresu. My jsme však říkali, že 
ještě rádi budeme na Babiše vzpomínat, což zní doslova příšerně, nicméně se to stalo skutečností. 
Fialova vláda se totiž ke covidu staví ještě hůře než to dělal Babišův ancábl, ministr zdravotnictví 
Válek potichu připravil směrnice a opatření, která nás po opadnutí ukrajinské hysterie přitlačí ke zdi
a přinutí nás i díky již dříve schválené ,,Pandě“, nekonečně dlouhému nouzovému stavu a 
novým ,,blábolům“ ze strany ministra k povinnému očkování a další devastaci společnosti. 
V zásobách je totiž mnoho dávek neúčinných pseudovakcín s končící expirací a nové obrovské 
množství se jich stále nakupuje. Takové Německo je má nasmlouvané do roku 2028. Přitom stále 
nebyly odtajněny smlouvy s dodavateli, které za EU ,,dohodnula“ předsedkyně Evropské komise 
Leyenová. Z výše uvedeného vyplývá, že covid má pouze přestávku a jediné, co ho může skutečně 
ukončit, je válka.

Ukrajinské harašení vládní koalice nás stojí měsíčně mnoho miliard korun a je ideální možností, jak
v tunelování země pokračovat. Fiala je u moci pár měsíců, ale nikdo dosud neslyšel nic o tom, že by
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se Babišův dvorní kritik snažil něco budovat. Fiala totiž není budovatel, je to rozvraceč. Jediné, co 
dokázal spojit, je Pětikoalice, která se dostala k moci vcelku nečestným způsobem a za pomoci 
předsedy Ústavního soudu Rychetského. Dokonce ani končící prezident, o jehož existenci už skoro 
nevíme, Fialu nezastavil. A tak tu máme Ukrajinu. Lži o tom, jak Fiala ,,šikanzenem“ údajně 
navštívil Kyjev, ve kterém je údajně ukrytý Zelenskyj, příznivec nacistické ideologie a premiér této 
země ignorující v minulých letech zabíjení civilistů vlastními přívrženci jak v Donbasu, tak i nyní 
při jejich používání jako lidských štítů v bojích s Ruskou armádou, jsou naprosto průhledné. Také 
snaha vytvořit za každou cenu prostředí vhodné k napadnutí České republiky Rusy je zjevná, 
v čemž mu provokacemi pomáhají i takoví grázlové, jakými jsou Hřib (přejmenovávání ulic, 
například Korunovační před ruskou ambasádou na Ukrajinských hrdinů), či Kolář, který chce 
odebrat Rusům jejich pražskou školu. Dodávky našich zbraní, které končí v rukách nacistických 
oddílů Azov či Pravého sektoru a podílí se na zabíjení jak Rusů, tak především vlastních Ukrajinců, 
je daleko za hranou našeho chápání a jednou se budeme Moskvě za toto chování našich pseudoelit 
omlouvat.

V souvislosti s předáváním zbraní a ke kontraktům zbrojovek, také s neřízenou imigrací a 
trestuhodným zvýhodňováním ukrajinské národnosti vzniká obrovský prostor ke krádežím za bílého
dne. ČSOB je nejaktivnější bankou, která vyplácí podporu všem novým ,,klientům“. Okamžitě také 
změnila ceníky služeb, ty nové právě rozesílá. A rozhodně ne proto, aby zlevnila, potřebuje dohnat 
ztráty, které dobrovolně utrpěla rozdáváním peněz. To je ale soukromý subjekt. Horší je státní 
zlodějna běžící na mnoha frontách. Třeba příspěvky na obědy pro děti ve výši 80,- Kč na jeden 
oběd denně pro malé Ukrajince i tam, kde žádní do jídelny nechodí. Víme o škole, kde jde o cca 80 
porcí denně. Zřizovatel si tak přijde na cca 128000,- korun měsíčně, které dostane od státu, přičemž 
jídelna vaří stále stejný počet jídel a noví strávníci nikde. Název a místo školy neuvádíme záměrně, 
nechceme nikomu uškodit (naštvanému personálu). Ale spočítejte si množství škol, kam Ukrajinci 
míří. Další tunelování se týká příspěvků na bydlení, lékařskou péči, vzdělání.

Co je však ještě horší než rozkrádání společného ve jménu pochybné ideologie, politického 
fanatismu vedoucího k nenávisti k Rusům či k žlutomodrému poblouznění, je to, jak je zacházeno 
s námi Čechy. Rozdávání bytů Ukrajincům, přednostní nabídka zaměstnání a umístění ve školkách 
a školách, ignorace nedodržování našich platných zákonů (dálniční známky, parkování, platná 
pojištění), neplacený přístup k zdravotnictví a dlouhá doba hájení jsou výsměchem této vlády svým 
voličům (těm dobře tak) i lidem, kteří jim hlas nedali a ostatní před nimi varovali. Andrej Babiš za 
to Fialu, Pekarovou (ta si na luxus zvyknula skutečně okamžitě). Rakušana či Lipavského naprosto 
oprávněně kritizuje, byť sám má másla na hlavě kýbl. Hysterický Fiala jej však za tuto kritiku 
nazývá jako štváče lidu proti Ukrajincům.

Ve skutečnosti nenávist proti nim rozsévá právě současná vláda a média svým lhaním, podporou 
nacistů a nenávistí k Rusku, která bude zakončena obrovským propadem naší životní úrovně někam
ke dnu propasti Macocha. Jestliže byl Babiš ultralump, pak Fiala a jeho Pětikoalice (na Hřiba se 
Scheinherrem nezapomínáme) jsou zločinci, u kterých by soudy neměly mít slitování. Bohužel před
ně je Policie ČR nepostaví, protože jim je poslušná. A dav také ne, ten je roztříštěný. Takže, jak 
jsme kdysi říkali, na Babiše budeme ještě vzpomínat. Říct něco podobného je projevem totální 
marnosti a ztráty naděje. Bohužel je to realita. Kdo to dosud nepochopil, je naivní, hloupý, a hlavně 
si sedí na vedení. Naše politická scéna je v tragickém stavu a až na pár výjimek potřebuje totální 
rekonstrukci bez možnosti návratu archiválií v podobě minulých ministrů, předsedů vlád či je 
poskoků. Opravdu nám zbytečně utíká čas.
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Sledujte nás na Telegramu: t.me/cz24news

 

AUTOR: Jindřich Kulhavý

BYL JSTE V KYJEVĚ, TO JAKO VÁŽNĚ? Ptá se ANS písemně lži-premiéra, po 
analýze informací… a to není vše: KDO POŠPATIL NAŠE NÁRODNÍ PAMÁTKY 
UKRAJINSKÝMI VLAJKAMI?, ptají se ředitelky NPU. Oba dopisy exkluzívně 
zveřejňujeme, pro vaši inspiraci

28. března 2022 
v ČR, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva, Svět 

ČESKO: BYL JSTE V KYJEVĚ, TO JAKO VÁŽNĚ? Ptá se ANS písemně lži-premiéra, po analýze
informací… a to není vše: KDO POŠPATIL NAŠE NÁRODNÍ PAMÁTKY UKRAJINSKÝMI 
VLAJKAMI?, ptají se ředitelky NPU. Oba dopisy exkluzívně zveřejňujeme, pro vaši inspiraci

DOPIS PREMIÉROVI: 

 

Pan

Petr Fiala

Předseda vlády

Úřad vlády ČR

nábřeží Edvarda Beneše 4

118 01 Praha 1 
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Žádost o poskytnutí informací od předsedy vlády ČR Petra Fialy na základě zákona č. 
106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím.

 

Praha 22. 3. 2022

Pane předsedo vlády,

žádáme o Vaši pravdivou odpověď na naše otázky – ve smyslu slibu člena vlády ČR, který jste 
složil při nástupu do úřadu do rukou prezidenta republiky: „Slibuji věrnost České republice. Slibuji, 
že budu zachovávat její Ústavu a zákony a uvádět je v život. Slibuji na svou čest, že budu zastávat 
svůj úřad svědomitě a nezneužiji svého postavení.“

Naše otázky:

• Byl jste na své březnové návštěvě s V. Zelenskym skutečně v Kyjevě? Je totiž všeobecně 
známo a fakticky doloženo, že jste národu lhal a v Kyjevě jste nebyl. Žádáme Vás o zcela 
konkrétní rozpis cesty, včetně dopravních prostředků a časového harmonogramu. 

 

• O čem konkrétně jste jednal se zástupci Polska, Slovinska a Ukrajiny? Žádáme však, 
abychom nebyli mystifikováni způsobem, který jste zvolil na své tiskovce. Můžete na svou 
čest vyvrátit slova poradce prezidenta Zelenského Michala Podolaka, který veřejně 
sdělil, že se v Kyjevě během Vaší návštěvy jednalo o možném vzniku nové vojenské 
aliance U-24, která by vznikla jako odnož “neschopné” Severoatlantické aliance? Dle 
Kyjeva je prý NATO neschopné rychlé reakce na hrozby v Evropě, a proto vzniká nová 
aliance “odhodlaných” v čele s Českou republikou, Polskem a pobaltskými státy. Anebo 
poradce Zelenského a současně mírový vyjednavač s Ruskou federací veřejně lhal? 

 

Pane premiére, jste si vědom toho, že se i na Vás vztahuje stíhání dle trestního zákoníku č.40/2009 
Sb. § 406 a § 407?

 

• 406 – Příprava útočné války: „Kdo připravuje útočnou válku, na které se má podílet Česká 
republika, a tím přivodí pro Českou republiku nebezpečí války, bude potrestán odnětím 
svobody na dvanáct až dvacet let nebo výjimečným trestem.“ 

 

• 407 – Podněcování útočné války: „Kdo veřejně podněcuje k útočné válce, na které se má 
podílet Česká republika, takovou válku propaguje nebo válečnou propagandu jinak 
podporuje, bude potrestán odnětím svobody až na pět let.“ 

 

Pane premiére, Vaše vláda zastupuje pouze 28% voličů naší země. Tedy drtivou menšinu! 
Svým chováním a zneužíváním svého postavení ohrožujete naši zemi, a proto Vás žádáme, 
abyste – i z vlastního pudu sebezáchovy – okamžitě odstoupil.
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Zde pro informaci:

Associated Press (AP)  poskytla nejpodrobnější informace o setkání. Záhlaví agentury odhaluje, že 
její reportéři podali svůj příběh z Varšavy; nebyli přítomni akcí, o kterých tvrdí, že je 
ověřili. Jediným přímým zdrojem zprávy AP byl údajně polský úředník, který uvedl: „Návštěva 
byla plánována několik dní, ale z bezpečnostních důvodů byla držena v tajnosti, řekl Michal 
Dworczyk, náčelník generálního štábu Morawiecki“.

V drobným písmem pod zveřejněním fotografií ze setkání vydala AP agentura  prohlášení o 
zdroji. Snímky pocházejí z „videa poskytnutého ukrajinskou prezidentskou tiskovou kanceláří“.

ZDROJ:

https://www.sott.net/article/465597-The-Zelensky-Summit-meeting-in-Kiev-was-fake-The-meeting-
was-at-Przemysl-Poland?
fbclid=IwAR1Lg8TPaQFzfX4040jq6PKRIGqhPsdQbY_HWoRu8q1Gb2_Sy3ABuUgS9dY

 

PODPISY:

PhDr. Vladimíra Vítová, Ph.D., předsedkyně politického hnutí LIANCE NÁRODNÍCH SIL

Adam B. Bartoš, předseda politické strany Národní demokracie

Bc. Antonín Baudyš, politické hnutí Prameny 

Mgr. David Tygr Ploc, MBA, předseda politické strany Domov

 

DOPIS NPÚ: 

 

Paní

Ing. arch. Naděžda Goryczková

Generální ředitelka NPÚ

Valdštejnské náměstí 162/3
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118 01 Praha 1

 

Žádost o poskytnutí informací na základě zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k 
informacím.

 

Praha 24. 3. 2022

Paní ředitelko,

žádáme o odpověď na následující otázku:

Kdo dal příkaz, aby byly na národních památkách vyvěšeny vlajky Ukrajiny? Cíle a poslání NPÚ 
hovoří o tom, že jste památkový ústav a výzkumná organizace státní památkové péče.  Vaše činnost 
spočívá v odborném usměrňování péče o památky a památkově chráněná území a s tím související 
výzkum a vývoj a o péči o soubor zpřístupněných kulturních památek, zejména hradů a zámků, 
které jsou v přímé správě Národního památkového ústavu.

Vaše činnost nespočívá ve vyjadřování politických a jiných stanovisek skrze vyvěšování 
ukrajinských vlajek!

Ve své činnosti se řídíte zákonem o státní památkové péči, který říká toto: Účel zákona (1) Stát 
chrání kulturní památky jako nedílnou součást kulturního dědictví lidu, svědectví jeho dějin, 
významného činitele životního prostředí a nenahraditelné bohatství státu.

Co si to dovolujete dávat příkaz k vyvěšování ukrajinských vlajek na hradech jako je například 
Karlštejn?! Co si to dovolujete zatahovat do svojí práce politické názory?

Na vámi propagovanou činnost se vztahuje Trestní zákoník 40/2009 Sb. § 329 Zneužití pravomoci 
úřední osoby.

 

PODPISY:

PhDr. Vladimíra Vítová, Ph.D., předsedkyně politického hnutí ALIANCE NÁRODNÍCH SIL

Adam B. Bartoš, předseda politické strany Národní demokracie

Bc. Antonín Baudyš, politické hnutí Prameny 

Mgr. David Tygr Ploc, MBA, předseda politické strany Domov

 

TOTO NENÍ ŽERT, “DEMOLITION MAN” TO MYSLEL 
VÁŽNĚ! Fiala se pochválil za 100 dnů své vlády… cílené 
likvidace právního státu, svobody slova a ekonomiky! 100 dní 
katastrofy a škod větších, než za 78 let od 2. světové války!
28. března 2022 
v ČR, Historie Války Army, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva, Svět 

de
zin

for
mac

e

https://cz24.news/category/svet/
https://cz24.news/category/politika-lidska-prava/
https://cz24.news/category/komentare/
https://cz24.news/category/hlavni/
https://cz24.news/category/historie-valky-army/
https://cz24.news/category/cr/
https://cz24.news/toto-neni-zert-demolition-man-to-myslel-vazne-fiala-se-pochvalil-za-100-dnu-sve-vlady-cilene-likvidace-pravniho-statu-svobody-slova-a-ekonomiky-100-dni-katastrofy-a-skod-vetsi/


ČESKO: Kabinet Petra Fialy vládne Česku sto dní. Předseda vlády těchto sto dní zhodnotil. 
Vypočítal, s čím vším si předchozí vláda Andreje Babiše (ANO) neporadila, zatímco vláda 
pětikoalice – vláda ODS, lidovců, TOP 09, Pirátů a STAN – už to řeší. Řeší to i navzdory 
vypuknutí války na Ukrajině a pomáhá nejen ukrajinským válečným uprchlíkům, ale také 
českým občanům. Fiala popsal jak. 

Po nástupu vlády k moci musela pětikoalice řešit několik zásadních problémů. Vedle covidové krize
šlo také o krach jednoho z velkých dodavatelů energie – společnosti Bohemia Energy – v důsledku 
rychle rostoucích cen elektřiny i plynu, a nakonec je to i válka proti Ukrajině, kterou ruský 
prezident Vladimir Putin nechal rozpoutat 24. února.

„Nebylo to jednoduché období, ale to jsem ani nečekal,“ začal Fiala. „Po předchozí vládě jsme 
zdědili rostoucí inflaci, špatně řešenou koronavirovou krizi, velké zadlužení státu a rozpočet s 
vysokým schodkem,“ pokračoval.

V důsledku ruské agrese na Ukrajině vzrostly v celé EU ceny pohonných hmot, dál rostla inflace, 
která už překonala hranici 11 procent, a do Česka dorazilo na 300 tisíc válečných uprchlíků z 
Ukrajiny. V drtivé většině jde o ženy a děti.

„Rusko tady vede válku proti Ukrajině a vlastně proti celému civilizovanému světu. A to přináší 
spoustu problémů, na které musíme rychle reagovat. Důsledky této války bohužel pociťují všichni 
občané naší země. Přesto všechno se nebojím říct, že se nám jako nové vládě podařila řada věcí, 
některé z nich bych vám teď rád připomněl,“ pokračoval předseda vlády.

A rozhodl se připomenout, co dělá pro české občany.

„Zrušili jsme EET, kterou zavedla Babišova vláda a která tady roky zbytečně zatěžovala a 
šikanovala podnikatele,“ uhodil na klíčový projekt Andreje Babiše (ANO) ještě z doby, kdy byl 
teprve ministrem financí ve vládě Bohuslava Sobotky.

„Razantně jsme snížili schodek státního rozpočtu. Máme protiinflační rozpočet,“ pokračoval Fiala.
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Vedle toho vláda Petra Fialy zvyšuje důchody seniorům, k tomu rozšířila příspěvek na bydlení, s 
jehož pomocí teď lidé mohou řešit i svou tíživou situaci s již zmíněnými vysokými cenami energií.

Dalším úspěchem je podle Fialy vyřešení dlouholetého sporu o těžbu v dole Turów, která 
ohrožovala dostupnost vody v Libereckém kraji. „Ve prospěch českých občanů,“ zdůraznil Fiala.

Za úspěch považuje premiér i konec povinného přimíchávání biosložek do pohonných hmot, z 
čehož těžily především podniky expremiéra Babiše v holdingu Agrofert.

„Spustili jsme nesmírně důležitý tender na dostavbu jaderné elektrárny v Dukovanech, se kterým si 
předchozí vláda nevěděla rady. Podařilo se nám zkrotit pandemii covidu. Česká republika se opět 
stala silným mezinárodním hráčem. Jako předseda vlády jsem navštívil Bratislavu, Londýn, Paříž, 
několikrát jsem byl v Bruselu a kromě toho jsem jel vyjádřit podporu prezidentovi Zelenskému 
přímo do válečného Kyjeva,“ pokračoval Fiala.

„Milí přátelé, myslím, že za prvních sto dní to není špatné skóre. Jak sami vidíte, naší vládě se 
postupně daří plnit to, co jsme občanům před volbami slíbili,“ uzavřel Fiala.

Pak už jen poděkoval svým kolegům ve vládě za to, s jak velkým nasazením pracují, i občanům za 
podporu, kterou vládě vyjadřují.

Sledujte nás na Telegramu: t.me/cz24news

Trestní stíhání premiéra Petra Fialy dle § 409: 
Styky ohrožující mír
28. března 2022 
v ČR, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva 
 

ČESKO: Zde je návrh na trestní oznámení na premiéra Fialu dle § 409, který zní: „ Občan 
České republiky nebo osoba bez státní příslušnosti, která má na jejím území povolen trvalý pobyt, 
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jež v úmyslu přivodit válku nebo ozbrojenou akci proti České republice nebo jinému státu sama 
nebo prostřednictvím jiného naváže nebo udržuje styky s cizí mocí, bude potrestána odnětím 
svobody na tři léta až dvanáct let….“

Nyní tedy návrh:

My, níže podepsaní, podáváme tímto trestní oznámení na prof. PhDr. Petra Fialu, Ph.D., LLM, 
předsedu vlády ČR, se sídlem Praha 1, Nábřeží E. Beneše 4, pro podezření ze spáchání trestného 
činu dle § 409 odst.1 tr.zák., Styky ohrožující mír, neboť v úmyslu přivodit válku nebo ozbrojenou 
akci proti České republice nebo jinému státu udržuje styky a podporuje cizí moc, která usiluje o 
rozšíření válečného konfliktu na Ukrajině do dalších zemí Evropy.

Odůvodnění

Dne 15.3.2022 jednali v Kyjevě s ukrajinským prezidentem Volodymyrem Zelenským premiéři 
Mateusz Morawiecki, Petr Fiala, slovinský premiér Janez Janša a polský vicepremiér Jaroslaw 
Kaczyński.(1)
Na této schůzce premiér Fiala podpořil požadavek ukrajinského prezidenta Zelenského na vytvoření
bezletové zóny nad Ukrajinou, což by ovšem znamenalo vážné riziko eskalace války na Ukrajině do
dalších evropských zemí.
Po návratu premiér Petr Fiala řekl na tiskové konferenci:

„Ukrajina potřebuje především dodávky zbraní. Lidé tam statečně bojují, ale proti obrovské převaze
mají šanci jen tehdy, pokud jim západní státy dodají dostatek vybavení, jako jsou protitankové a 
protiletadlové střely. Mohou si sami vytvořit bezletovou zónu, pokud budou mít dostatek 
protiletadlových raket a vybavení,“(2)

Prezident Zelenskyj požadavek bezletové zóny neustále opakuje, také před americkým Kongresem, 
a tím evidentně usiluje o rozšíření konfliktu do dalších zemí:

„Zelenskyj znovu hovořil o vytvoření bezletové zóny, což ovšem Západ vytrvale odmítá kvůli 
obavám z přímé konfrontace mezi jednotkami NATO a ruskými silami. „Žádáme toho příliš?“ tázal 
se prezident, přičemž navrhl i „alternativu“ v podobě dodávek protileteckých systémů. Konkrétně 
hovořil o „S-300 a podobných systémech“, čímž odkazoval na ruskou protivzdušnou techniku, 
kterou mají ve výbavě i členské státy NATO Slovensko, Bulharsko a Řecko.

Přání by se mu mohlo brzy vyplnit, neboť vláda USA se podle amerických médií chystala ještě dnes
oznámit nový balík obranné pomoci v hodnotě stovek milionů dolarů, který zahrnuje i protiletecké 
střely. USA už na Ukrajinu poslaly tisíce protitankových střel, granátomety nebo systémy pro 
monitorování vzdušného prostoru, napsala agentura AP.“ (4)

Ohledně zmíněné bezletové zóny můžeme citovat americké experty pro Záležitosti národní 
bezpečnosti CH. M. Faulknera a doc. Anrew Stiglera:

„Označení oblasti za bezletovou zónu zakazuje určitým letadlům létat nad zavedenou oblastí.

Aby byly bezletové zóny účinné, vyžadují věrohodnou hrozbu vojenské akce, pokud cílová země 
poruší zakázaný vzdušný prostor a pošle do této oblasti letadla.

Jinými slovy, země, která vyhlásí bezletovou zónu, pak musí být připravena prosazovat chráněný 
prostor.  Vymáhání může zahrnovat řadu možností, včetně střelby na letadla, která porušila zónu….
Zavedení a vynucování bezletové zóny na Ukrajině představuje značné riziko eskalace konfliktu…
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Bylo by to také poprvé, kdy by jaderná mocnost, jako je Rusko, podléhala takovému zákazu…

Tyto faktory vytvářejí neobvyklou úroveň  vážného rizika eskalace války.

Americký ministr zahraničí Antony Blinken varoval, že bezletová zóna zahrnuje vyslání „letadel 
NATO do ukrajinského vzdušného prostoru … sestřelovat ruská letadla.“

Ruský prezident Vladimir Putin řekl, že Rusko bude považovat každé takové letadlo USA nebo 
NATO „za účastníky vojenského konfliktu“, což naznačuje, že vojenská reakce Ruska by byla 
pravděpodobná.

Není také jasné, jak užitečné by bylo zavedení leteckých kontrol nad Ukrajinou. Ruské letectvo 
bylo během této války překvapivě neaktivní. Místo toho Rusko útočí na Ukrajinu především 
prostřednictvím operací pozemních sil, včetně střelby a raket.

OSN odhaduje, že ve válce bylo dosud zabito nejméně 636 civilistů. Většina těchto civilistů byla 
zabita ruskými raketami, střelnými zbraněmi, raketami a dělostřelectvem – ne letadly…

…bezletová zóna nad celou Ukrajinou by tyto útoky nezastavila. (3)

Z toho je zřejmé, že také premiérovi Fialovi nejde o ukončení války, ale o její eskalaci do dalších 
zemí Evropy, pokud by Rusko zaútočilo na dodavatele těchto protiletadlových zbraní.

Úmyslné zavinění je patrné také z toho, že k této misi neměl premiér Fiala oficiální pověření ani od 
Evropské komise, ani od velení NATO.

Také z následujícího je patrná snaha premiéra Fialy o eskalaci konfliktu pomocí bezletové zóny, 
přičemž válka mezi Ruskem a západní civilizací je pro něj už samozřejmostí :

„ Premiér taktéž vyzdvihl důležitost protileteckých zbraní, kterými si napadená země může zajistit 
bezletovou zónu sama. „Ukrajina bojuje za nás, budeme zbraně dodávat dál,“ sdělil Fiala. To, že by 
se Vladimir Putin spokojil s územními zisky a zastavil svou dobyvačnou chuť, označil za iluzi. 
Podle Petra Fialy je Rusko ve válce s celou západní civilizací, kterou ruští vrcholní představitelé 
opovrhují.“(5)

Zde (6) je rozhovor , ve kterém prezident Zelenskyj přiznává, že je řízen administrativou prezidenta
Bidena a toto jsou jeho hlavní myšlenky:

„Jedním z hlavních důvodů, proč Putin napadl Ukrajinu, byl jeho strach, že se země znovu 
sjednocuje se Západem a mohla by vstoupit do NATO, dále vojensky obklíčit Rusko a umístit 
nepřátelskou vojenskou alianci přímo na západní hranici své země.

Ukrajina má ambice vstoupit do NATO od roku 2008, kdy se stala součástí programu MAP aliance, 
což by ji přivedlo na cestu ke vstupu později.

Podle prezidenta Zelenského prezident Biden chtěl, aby předstíral, že existuje šance, že ukrajina by 
mohla být přijata do NATO, aby si znepřátelila Rusko.

Během rozhovoru Zelenskyj řekl, že země NATO a EU mu řekly, že Ukrajina nebude přijata ani do 
Evropské unie, ani do NATO, ale „veřejně dveře zůstanou otevřené“(6)

Na základě těchto skutečností jsme přesvědčeni, že zde jsou důvody k zahájení úkonů trestního 
řízení směřujících k objasnění a prověření uvedených skutečností. Zároveň tímto žádáme, abychom 
byli do jednoho měsíce od podání tohoto oznámení vyrozuměni o výsledcích vyšetřování a 
učiněných opatřeních.
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Prameny:
(1) Evropa vám stojí po boku, ujistil premiér Fiala při návštěvě v Kyjevě (ceskenoviny.cz)
(2) Fiala řekl, jak vytvořit nad Ukrajinou bezletovou zónu (slovanskenebe.com)
(3) Ukraine wants a no-fly zone. What does this mean, and would one make any sense in this war? 
(theconversation.com)
(4) Zelenskyj od Kongresu USA žádal pomoc proti ruským letadlům i další sankce (ceskenoviny.cz)
(5)  https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/petr-fiala-premier-ukrajina-rusko-cesko-otazky-vaclava-
moravce.A220327_112807_domaci_ised
(6) BREAKING: Zelensky Claims That Biden Intentionally Provoked Putin In To Invading Ukraine
In SHOCKING Interview (100percentfedup.com)

 

AUTOR:  Pavel Dudr

Důkazy o krutostech a mučení Ukrajinskou 
armádou vyplouvají na povrch
28.03.2022 · Autor: AV

Ruská armáda úspěšně čistí Mariupol. Jak víme, jde to pomalu, protože Nacisti mají podobnou 
strategii jako ISIS a podobné bandy dementních fanatiků (Další věc, kterou má většina z nich 
společnou, je výcvik a zbraně ze země zvané USA. Asi náhoda.) a Rusové, k velkému zmatení 
Západu, se nějak nemají k tomu, aby masakrovali vše, co jim stojí v cestě. Ale postupuje se, a 
zbytky magorů z Azova jsou podle posledních zpráv obklíčeny v komplexu Azovstal.

Kdo posledních 8 let nespal, toho asi nepřekvapí, že se v brzké době najde spousta zvěrstev, které 
po sobě ustupující (podle masmédií vyhrávající) Ukrajinská armáda zanechává. Důkazy o tom, jak 
"hrdinská a úžasná" je armáda pod vedením "geniálního vůdce Zelenskeho", vyplouvají na povrch. 
Napadá mě, jestli to je jeden z důvodů, proč se na Západě cenzura stupňuje do extrému. Že by to 
čekali? Možná bych jim ale přisuzoval moc inteligence.

Každopádně tu máme první ukázky té Ukrajinské slávy. Patrick Lancaster natočil, co našel v 
suterénu jedné školy. Jako kdyby Nacisté v armádě nebyli dostatečně velký průser sám o sobě, 
máme tu důkazy mučení.

Při představě, že bych 8 let žil někde, kde se volně pohybují bandy ozbrojených Nacistů, lidi mizí z 
ulic, a objevují se ve sklepech zmrzačení a mrtví, mě poněkud mrazí. A moje jediná šance na 
zlepšení by byla, že jednoho dne dojde jistému Vladimíru Vladimiroviči trpělivost a přijde tu 
Nacistickou verbež odstranit. Protože nikdo jiný se k tomu evidentně nemá, vláda to podporuje, a 
celý Západ tomu fandí. Takže jestli si někdo myslí, že Ukrajinci k nám utíkají kvůli Putinovi (a to 
nejen teď, ale už delší dobu - teď to jen mají mnohem jednodušší), možná by to stálo za trochu 

de
zin

for
mac

e

https://100percentfedup.com/breaking-zelensky-reveals-that-biden-intentionally-provoked-putin-in-to-invading-ukraine-in-shocking-interview/
https://100percentfedup.com/breaking-zelensky-reveals-that-biden-intentionally-provoked-putin-in-to-invading-ukraine-in-shocking-interview/
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/petr-fiala-premier-ukrajina-rusko-cesko-otazky-vaclava-moravce.A220327_112807_domaci_ised
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/petr-fiala-premier-ukrajina-rusko-cesko-otazky-vaclava-moravce.A220327_112807_domaci_ised
https://www.ceskenoviny.cz/zpravy/zelenskyj-od-kongresu-usa-zadal-pomoc-proti-ruskym-letadlum-i-dalsi-sankce/2177352
https://theconversation.com/ukraine-wants-a-no-fly-zone-what-does-this-mean-and-would-one-make-any-sense-in-this-war-179282?utm_medium=email&utm_campaign=Latest%20from%20The%20Conversation%20for%20March%2016%202022%20-%202236022182&utm_content=Latest%20from%20The%20Conversation%20for%20March%2016%202022%20-%202236022182+CID_352a1cccb364430d80dfe40cc00a3fcd&utm_source=campaign_monitor_us&utm_term=how%20these%20zones%20work%20and%20where%20they%20have%20and%20havent%20been%20successful
https://theconversation.com/ukraine-wants-a-no-fly-zone-what-does-this-mean-and-would-one-make-any-sense-in-this-war-179282?utm_medium=email&utm_campaign=Latest%20from%20The%20Conversation%20for%20March%2016%202022%20-%202236022182&utm_content=Latest%20from%20The%20Conversation%20for%20March%2016%202022%20-%202236022182+CID_352a1cccb364430d80dfe40cc00a3fcd&utm_source=campaign_monitor_us&utm_term=how%20these%20zones%20work%20and%20where%20they%20have%20and%20havent%20been%20successful
https://slovanskenebe.com/2022/03/fiala-rekl-jak-vytvorit-nad-ukrajinou-bezletovou-zonu/?fbclid=IwAR3VJe_ykVfuDLuJQ0HPa2vtyYshXCZBfa37vemgIJPftwIIyNfcp3r70kE
https://www.ceskenoviny.cz/zpravy/zelenskyj-ma-navstevu-premieru-za-silny-projev-podpory/2177628?msclkid=5ec27ec8a88211ecab55b660f2ff1ce4


hlubší zamyšlení, pokud je toho větší část populace ještě schopná.

Bohužel to není vše. Objevilo se také video, kde UkroArmáda mučí Ruské zajatce. Na původním 
odkazu už video není, ale včas jsem ho uložil.

Ukrajinská armáda mučí zajaté Rusy

Ke konci videa je vidět, jak z auta vystupují další zajatci a každému z nich Ukrajinský hrdina střelí 
do nohy, naprosto zbytečně. Kdo na to nemá žaludek, ať na to nekouká. Ale je třeba o tom vědět.

Kolik podobných věcí se v příštích dnech a týdnech objeví, se uvidí, ale nemyslím si, že by toto 
byly nějaké velké výjimky.

A co na to Satanův poskok Petro Fialov?

Říká tomu demokracie, pošle jim zbraně, a prý my ze svobodného světa (kde se mažou weby, které 
mají tu drzost nesouhlasit s ministerstvem pravdy, a zavíraj lidi za názory) musíme zastavit toho 
hajzla Putina (protože co si to dovoluje míchat se do mučení civilistů Nacistama). A naši dementní 
spoluobčané mu tleskaj za to, že výše zmíněným fašounům ty zbraně pošle, protože to je svoboda a 
demokracie a "pomoc". Nakonec se Petro rozloučí Nacistickým pozdravem.

Kde to kurva jsme?

https://antivirus.22web.org/av/220328-dukazy-o-krutostech-a-muceni-ukrajinskou-
armadou-vyplouvaji-na-povrch.htm

Vládne nám nacistická mafie?
16.03.2022 · Autor: AV

Pokud vláda (alibisticky prostřednictvím jiných) vypíná weby, které jakoukoliv formou 
údajně podporují Rusko (důkazů netřeba) a hrozí nám, že za veřejnou podporu Ruska 
můžeme jít do vězení, jak to, že nejde do vězení většina vlády? Kdyby pravidla platila stejně 
pro všechny, mělo by se dít přesně to. 

Vláda totiž naprosto otevřeně podporuje režim, který, jako jediný na světě, má ve své armádě 
nacistické jednotky (a není jich málo). A co hůř, posílá zbraně této armádě, takže ještě 
zásobuje nacisty zbraněmi, což je mnohem horší než cokoliv, co blokované weby (údajně) dělaly 
ohledně Ruska. Policie by v první řadě měla zatýkat politiky, tak jako to ostatně měla dělat celé 
předešlé dva roky, kdyby ji zajímaly zákony. 

Ale je to ve skutečnosti ještě horší. Podpora nacismu je dávno trestná dle našich zákonů. 
Podpora Ruska ne. To je jen na bázi "soudruh Fiala řekl" a v zákonech to nemá oporu. Takže
zatímco blokované weby neporušovaly žádné zákony, vláda ano. Jenže na zákony se tu dávno 
nehraje. Pokud děláte něco nezákonného, co ale vládě nevadí, nebudete mít problém. Pokud 
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děláte něco, co se vládě nelíbí, i když je to perfektně legální, vláda si na vás došlápne. 

Připomíná to mafii. "Dělej, co ti řeknem, a my se o tebe postaráme. Oponuj nám, a my se s tebou 
vypořádáme po svém, a zákony nám v tom nezabrání." 

Nicméně mafie se aspoň obvykle stará o to, aby jí ovládané území prosperovalo. To se o naší vládě 
říct nedá. Zdá se, že Fiala je víc Ukrajinec než Čech. Škodit Rusku je důležitější než pokusit se 
vytáhnout naši zemi z těch sraček, do kterých ji tato i předchozí vláda dostaly. Ukrajinští 
uprchlíci mají větší práva než Češi. Vláda se naprosto stupidním způsobem míchá do 
Ukrajinského konfliktu a Českou Republiku se zřejmě rozhodla zničit. Místo aby narůstající 
problémy Českých občanů nějak řešila, tak je prohlubuje. A ne málo. 

To, že sankce, které naše vláda s takovou radostí uvaluje na Rusko, ublíží nám mnohem víc 
než jim, by už teď mělo začít docházet každému, kdo se v posledních dnech dostal do obchodu 
nebo na čerpací stanici. Rusko se na tuhle situaci osm let připravovalo. My ani trochu. A Fialová 
vláda vůbec neví, co dělá, kromě toho, že svědomitě plní příkazy z Bruselu a Washingtonu. 
Zřejmě si myslí, že až to tu všechno totálně zdevastují, soudruzi a soudružky ze západu jim 
pomůžou se z toho nějak vysekat. Evidentně s nimi nemají dostatečné zkušenosti. I Zelenskyj už 
přišel na to, že takhle to jaksi nefunguje. Když to dojde k tomu neodvratnému průseru, je v tom 
najednou sám. 

Péťovi tohle zjištění bude asi ještě chvíli trvat, a tak bude nechávat České občany zapadat do sraček
hlouběji a hlouběji. Washington bojuje proti Rusku do posledního Ukrajince. Naše vláda se po 
jejich vzoru rozhodla bojovat proti Rusku do posledního Čecha. 

Bohužel většina lidí je stále v zuřivé válečné hypnóze, nenávist proti čemukoliv Ruskému je horší 
než byla ta proti neočkovaným (až tak, že budeme přejmenovávat Ruskou zmrzlinu na 
Ukrajinskou), a jestli se z toho lidi někdy probudí, tak bude zas pozdě. To, že je vláda banda 
zkorumpovaných psychopatů, víme dávno, a za normálních okolností se proti tomu aspoň trochu dá 
něco dělat. Když ale drtivá většina populace přijde o rozum a všechnu tu úchylnost podporuje, tak 
se k nějakému zlepšení budeme dostávat jen velice těžko. 

Možná je spekulace o tom, proč je tolik lidí tak agresivních a vůbec nechápou situaci, zbytečná. 
Nabízí se ale zamyšlení nad tím, jestli k tomu nepřispěly jisté genetické injekce. Možná by byla na 
místě studie, která by zkoumala souvislost krevních sraženin a agresivity. Jen takový nápad... 

STO DNŮ FIALOVY VLÁDY: NOČNÍ MŮRA, KTEROU 
JSME SI NEUMĚLI PŘEDSTAVIT. KRYJE PREMIÉR 
NELEGÁLNÍ OBCHOD SE ZBRANĚMI? UKRAJINSKÉ 
MAFIE ZAPLAVUJÍ ZEMI
30. března 2022 
v ČR, Hlavní, Komentáře, Politika & Lid. práva 
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ČESKO: Pavel Kopecký se zamýšlí nad tím, kam dokázala přivést za tři měsíce Fialova vláda naši 
zemi a přináší mimořádně zajímavou reportáž TV Markýza o nelegálních dodávkách českých zbraní
do Kyjeva

Minulý týden jsme si připomněli 100 dní od nástupu Fialovy pětikoaliční vlády k moci. Zdálo by 
se, že za tři měsíce se toho nedá moc stihnout, ale opak je pravdou. Cenzura, vypínání svobodných 
médií, kriminalizace nesouhlasných názorů, stovky vyšetřovaných či ideo-policií již obviněných 
občanů a příprava politických procesů pod dohledem hlavního prokurátora Igora Stříže (před rokem
89 vojenského prokurátora s přezdívkou Rudá Smrt) část populace „vymytá“ režimní propagandou 
to možná ještě ani nevnímá, nebo je jí to jedno.

Co však vnímají všichni, je hroucení hospodářství, dosud nikdy nevídaná drahota, inflace – a 
současně organizovaná invaze stovek tisíc Ukrajinců. Takzvaní uprchlíci (ve skutečnosti převážně 
ekonomická migrace prchající před bankrotem státu po Majdanu) se rázem – přesně podle not 
Bruselu – stávají privilegovanou vrstvou, pro kterou platí úplně jiné podmínky než pro domácí. Kde
se vzaly ty desítky tisíc bytů, když předtím údajně (třeba pro matky samoživitelky či sociálně slabé 
spoluobčany) nebyl k dispozici jediný? Proč náhle tito většinou zjevně majetní Ukrajinci dostávají 
z našich daní dávky, na něž potřební Češi nedosáhnou?

Bezpečnost? Jak pro koho…
Fialovu gardu čeští občané nezajímají programově. Otevřeně to řekla v televizi (příznačně i fyzicky 
obludná) šéfka sněmovny a jedné z vládních stran Pekarová – Adamová. Vláda tu podle ní není od 
toho, aby se starala o občany – ale o bezpečnost. Ovšem pouze o svou vlastní. Proto tak zběsile 
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prosazuje další a další totalitní zákony, mezi nimi i změnu volebních pořádků tzv.     korespondenčním  
hlasováním. Proto teď právě prodlužuje ve sněmovně na další měsíce výjimečný stav, aby jí nebylo 
vidět na prsty při kšeftování s (mimo jiné) migračním byznysem a vojenským materiálem 
exportovaným na Ukrajinu.

Protiruským třeštěním a válečnictvím se současně pokouší zakrýt neschopnost čelit hospodářské 
katastrofě diktované Bruselem (Green Deal), a současně provádět operace dle diktátu Washingtonu. 
Když byl premiér Fiala tázán v neděli v ČT, zda vyhoví dalším požadavkům velkohubého 
(ukrajinského herce v roli prezidenta kyjevské pučistické junty) Zelenského, který žádá pro další 
boj na záchranu svého režimu už i těžké zbraně zejména tanky a letadla, Fiala nesměle špitl: ano.

Dále nechtěl celou věc konkretizovat, neboť je si vědom že se v této chvíli pohybuje mimo zákonný
rámec. Dodávky těžké techniky včetně obrněných transportérů a tanků, které Fiala přislíbil, jsou bez
předchozího projednání parlamentem a vládou nezákonné a on jako premiér se jejich distribucí do 
míst bojů dopouští trestného činu.

Černý obchodník se zbraněmi
Celá situace je o to horší, že tato „černota“, na které se podílejí spolu s částí vlády a premiérových 
poradců zavázaných Washingtonu i překupníci se zbraněmi, nemá odpovídající krytí ani 
z ministerstva průmyslu, které jinak musí takovou dodávku těžkých zbraní do válečné zóny posvětit
vydáním příslušných certifikátů.

To, čeho jsme nyní svědky je tedy faktické zapojení českého premiéra do struktur nelegálního 
vývozu zbraní. Petr Fiala se tedy fakticky stává jedním z organizátorů nelegálních obchodů se 
zbraněmi.

Jeden z těchto černých transportů zbraní putujících na Ukrajinu přes slovenský přechod Vyšné 
Německé byl zachycen slovenskou televizí Markýza. Spřátelená slovenská vláda, která patří do 
stejné bruselsko-washingtonské stáje jako Fialova, po konfrontaci s televizními záběry (na kterých 
tahače přemísťovaly na Ukrajinu pásové obrněné transportéry) sdělila, že to jde mimo slovenské 
vládní struktury a „práskla“, že prý vše pochází od české vlády.

Čaputovci práskli soudruhy Fialovce
Takže si to shrňme: Česká vláda se podílí na nelegálním vývozu těch nejtěžších zbraní, přičemž jde 
o polosoukromou akci organizovaného zločinu, neboť oficiálně se k tomuto transferu nikdo nehlásí,
ale – tak nějak bokem o tom byla slovenská vláda a její představitelé informovaní.

Stojí za to si onu reportáž TV Markýza pustit. Na záběrech vidíme kamiony s tahači, které 
převážely na Ukrajinu ve Vyšném Německém čtyři pásové transportéry bojové pěchoty, ke kterým 
se nikdo nehlásil (kolik takových transportů projede každý den?). Kamiony měly ukrajinské značky.

„Záběry, které jsou v reportáži se netýkají ani slovenských ozbrojených sil, ani pomoci, kterou 
schválila slovenská vláda“, uvedl státní tajemník slovenského ministerstva obrany Marian Majer. 
Každou takovouto vojenskou zásilku, která je podle něho zjevně „komerčního“ charakteru a 
přechází přes slovenské území, musí totiž evidovat slovenské ministerstvo hospodářství. Ale to 
v případě transportérů rovněž o ničem nevědělo.
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Jak uvedl v reportáži náměstek ministra hospodářství SR Karol Galek, Slovensko nemá o tomto 
transportu žádnou informaci. Podle TV Markýza směřoval transport těžké válečné techniky na 
Ukrajinu z České republiky. A slovenská celní správa? Samozřejmě: odmítla médiím poskytnout 
jakékoliv informace.

Ženy a děti v podobě mužů (tmavé pleti)
Je to tedy poměrně přehledné: V neděli český premiér vyhlásí, že na Ukrajinu budeme dodávat 
těžké zbraně, ale nechce říci podrobnosti. Mezitím už však z ČR bez jakékoliv kontroly proudí tyto 
zbraně na Ukrajinu – bez vědomí parlamentu. Dostanou občané informace, jaký je původ těchto 
zbraní, které zaplatily ze svých daní na obranu své země? Nebo Fiala může v době nouzového stavu
(to byl zjevně pravý důvod jeho vyhlášení a nyní jeho prodloužení) rozhodovat jako diktátor bez 
kontroly parlamentu a veřejnosti? A jako přes kopírák je to i s migrantskou invazí.

Pouhých sto dnů stačilo k tomu, aby premiér Fiala a jeho sorosovská pětka udělali z ČR vazalský 
stát, který se řídí pouze direktivami Bidenovy administrativy. Otevření země už více než 300 
tisícům Ukrajinců, kteří požívají nechutných výhod proti českým občanům (těm připravila vláda jen
represe, věznice, astronomické zvýšení cen potravin, elektřiny, plynu a benzínu), je toho součástí.

Tisíckrát opakovaná lživá mantra, že jde o ukrajinské ženy s dětmi, obstojí možná v nekonečných 
„speciálech“ ČT, ale pravdou se nestane. Nikdy se už samozřejmě nedozvíme, kolik z příchozích 
„nových usídlenců“ (na jejich „poválečný“ návrat může věřit jen opravdový naivka) tvoří muži 
houfně prchající před nasazením v kyjevské armádě. Běžná taxa za převod (jak ji zveřejňují sami 
Ukrajinci) činí minimálně 5 000 dolarů za dospělého muže schopného vojenské služby.

Koho skutečně vozí autobusy z Ukrajiny zjistili polští policisté, když přišli pomoci údajným 
zuboženým ženám prchajícím před válkou do polského Přemyšlu. Jaké bylo jejich překvapení, když
z autobusu vylézali jen samí statní muži (mnohdy tmavé pleti). Video, kde se nevěřícně ptají, kdeže 
jsou ty ženy a děti, hovoří samo za sebe.
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Ukrajinská vlajka už vlaje i na jednom ze symbolů české státnosti na Karlštejně

Mafie k mafii sedá  
Zhoubná Fialova migrační politika nám zadělává na další obrovský problém (jako bychom jich i tak
už neměli dost): Pověstné ukrajinské mafie operující již dříve na našem území, budou nyní posíleny
o další tisíce kriminálníků, které Zelenskyj propustil z     vězení   za příslib, že budou bojovat proti 
Rusům. Drtivá většina z nich se však pouze ozbrojila a utekla pod rouškou válečných uprchlíků ze 
země. Nemalá část z nich zamířila také k nám.

Ze všech koutů naší země přicházejí zprávy o zvýšené kriminalitě a drzosti těchto ukrajinských 
„uprchlíků“, kteří mají výhody, o kterých se českým občanům může jen snít, jsou tvrdě 
cenzurovány. Stovky drahých luxusních aut s ukrajinskými značkami plnící parkoviště našich měst, 
jsou ovšem jen špičkou ledovce této invaze organizovaného zločinu, který pod značkou „ukrajinský
uprchlík“, zaplavuje naši zemi. Organizuje to vládní mafie, která se tak „stará o bezpečnost“, 
zatímco strádání českých občanů ji nezajímá.de
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Až ta bomba vybuchne…
Ale dost možná má s nimi i další plány. Začne je využívat i pro pacifikaci nespokojenosti, která 
zavalením naší země ukrajinskými mafiemi už začíná doutnat? To vůbec není vyloučeno. Stačí se 
podívat na to, co se dělo po „demonstraci na podporu Ukrajiny“ na pražském Václavském náměstí. 
Rozjaření členové gangů skákali po střechách aut a zdravili se tradičním nacistickým „pozdravem“ 
Sláva Ukrajině! Co by se asi odehrávalo, kdyby tam přišel český občan, který má na tuto 
organizovanou migrantskou invazi nesouhlasný názor, si raději nepředstavovat.

A tak lze konstatovat: Jediným významným výsledkem, kterého Fialova bruselská pětka zatím 
dosáhla, je zničení hospodářství, katastrofální drahota, dvouciferná inflace a rozdrcení zbytků 
občanských svobod, svobody slova a projevu na místě prvním. Současně uložila do základu států 
časovanou bombu v podobě stovek tisíc „importovaných“ Ukrajinců. Co se stane, až ta nálož 
vybuchne, raději (vzhledem k velkému „Uchu“ Rudé Smrti) nepředvídat.

A pak že se toho za 100 dnů vlády nedá zase tolik stihnout.

 

Sledujte nás na Telegramu: t.me/cz24news

 

AUTOR: Pavel Kopecký
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